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اصفهان در آستانه 2 هفته بسیار گرم
۲

جلسه اضطرارى در استاندارى براى رویارویى با افزایش 4 درجه اى دما 

در صفحه 

۶

ایران آماده گفتگو درباره برجام است مجموعه فرشچیان شرایط تبدیل به پردیس سینمایی را داردجهان نما چگونه کش و کوکی ها را حذف کنیم؟استان آیا ویتامین ها هم تاریخ مصرف دارند؟تکنولوژی سلامت

درگیری پلیس با اعضای باند سرقت مسلحانه 
در اصفهان

ذرات معلق در هوای اصفهان ۸ برابر استاندارد 
جهانی است

کاپیتان سابق کاپیتان سابق 
سپاهان شاگرد 
محرم باقی ماند

۳

وزش باد شــدید از بعدازظهر روز دوشنبه موجب فعال 
شــدن خیزش گرد و خاك در نواحى شرقى و شمالى 
استان شده و بر اساس پیش بینى ها، این گرد و خاك 

به نواحى مرکزى استان نیز رسیده است. وزش باد روز 
دوشنبه در مناطق مورچه خورت، چوپانان، انارك، زواره، 

آران و بیدگل، کوهپایه، ورزنه...

 رییس پلیس آگاهى فرماندهــى انتظامى اصفهان از 
دستگیرى اعضاى باندى که بصورت مسلحانه احشام 
و همچنین اموال ســاختمان هاى نیمه ساز را سرقت 

مى کردند، خبر داد.سرهنگ حسین ترکیان روز سه شنبه 
افزود: در پى وقوع چند فقره سرقت مسلحانه و شکایت 

مالباختگان، این موضوع ...

۳

افزایش آمار محبوس 

شدن در آسانسور 
در اصفهان

دستگیری عامل ۲۹ فقره 
خاموشی برق در اصفهان

حسین نژاد: ممکن است 
در سپاهان بمانم!

۶

۷

       

مرتع سوزى با ته سیگار!
۴۲۴۲ هکتار از عرصه های طبیعی اصفهان
 از ابتدای امسال بر اثر بی احتیاطی آتش گرفته است

۳

۶

! گا !ت گا ت
زعرصه هایطبیعیاصفهانزعرصه هایطبیعیاصفهان
ی احتیاطی آتش گرفته استی احتیاطی آتش گرفته است
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ایران آماده گفتگو 
درباره برجام است

انسداد مرزهاى ایران
 با دیوارهاى 4 مترى

خبرخوان
تعیین تعرفه واردات 

موبایل 
مهر | بر اساس بخشــنامه جدید گمرك ، 
حقــوق ورودى موبایل کمتــر از 150 دلار 10
درصد، حقوق ورودى تلفن همراه با ارزش 150

تــا 600 دلار 5 درصد و حقوق ورودى گوشــى 
تلفن همراه با ارزش بالاى 600 دلار 15 درصد 
تعیین شد. طبق این بخشنامه ممنوعیت واردات 
موبایل با نشان تجارى اپل (14 و بالاتر) همچنان 

پابرجاست.

نتیجه رانندگى دختر 14 ساله  
رکنا |یک خودروى پرشــیا به شــدت با 
پارکینگى برخورد کرد.  ماجرا از این قرار بود که 
یک خودروى پژو پرشــیا که راننده اش دخترى 
14 ســاله بود  پس از برخورد با جدول خیابان در 
کوى لاله تبریز و ورود به فضاى سبز به شدت با 
پارکینگ یک ساختمان برخورد کرد. شدت این 
حادثه به حدى بود که یک نفر را مصدوم کرده  و 
گروه هاى امداد و نجات را  به محل حادثه کشاند.

عطاران با قیف مى آید
با ثبت قــرارداد فیلم «قیف»  ایران آرت |
به کارگردانى محسن امیریوسفى و تهیه کنندگى 
سعید ملکان، این فیلم از 15 شهریور اکرانش را در 
سینماها آغاز مى کند. این فیلم کمدى با هنرنمایى 
رضا عطاران، فریده سپاه منصور، گیتى معینى، 
رضا نیک خواه، صدف اســپهبدى، ویدا جوان، 
تورج نصر و عباس جمشیدى فر ساخته شده است. 

امروزخاکسپارى سعید راد  
ایران آرت |مراسم تشــییع و خاکسپارى 
سعید راد  بازیگر ســینما و تلویزیون  امروز سوم 
مردادماه برگزار خواهد شــد. مراسم بدرقه پیکر 
سعید راد از ساعت 9:30 صبح در ساختمان شماره 
2 خانه سینما (خیابان وصال جنوبى، نبش کوچه 
شفیعى) برگزار مى شــود. پیکر این هنرمند پس 
از تشــییع در قطعه هنرمندان بهشت زهرا (س) 
خاکسپارى خواهد شد. سعید راد اول مردادماه در 

سن 79 سالگى درگذشت.

این ژاپن خاص...!
اقــدام دولــت ژاپــن درباره  برترین ها |
مهاجرین افغان با اعتراض کاربران همراه شــده 
اســت. کاربرى در همین خصوص نوشــت: در 
حالیکه کشــور ژاپن با پیــرى جمعیت و کمبود 
نیروى کار مواجه هست اما حاضر به پذیرش حتى 
یک افغان نمى شــود. اما همین ژاپن میلیون ها 
دلار هزینه مى کند تا افغان در ایران رسوب کنند.

سرعت عمل سارقان!
برترین ها | شهردارى شــیراز در یکى از 
میادین شــیراز تندیســى به نام میدان نذرى به 
مناسبت ماه محرم افتتاح کرد که مردى را در حال 
به هم زدن غذاى داخل یک دیگ مسى نشان مى 
دهد. اما در یک اتفاق عجیب که انتشار تصاویرى 
از آن خبرساز شده است، چند روز بعد از افتتاح این 
تندیس، دیگ مسى میدان دزدیده شد و آن مرد 

حالا هوا را هم مى زند!

کشف 100 میلیون نخ سیگار
برترین ها |  رئیس پلیس امنیت اقتصادي 
تهران بزرگ از کشــف 100 میلیون نخ سیگار 
قاچاق به ارزش بیش از 30 میلیارد تومان خبر داد.

سرهنگ کارآگاه مهدي افشارى گفت: مشخص 
گردید مقادیري کالاي خارجی در انباري در بازار 
تخلیه و دپو گردیده که توسط خودروهاي شوتی به 
این مکان منتقل و به بازار ارسال مى شود. این مقام 
انتظامی افزود: کالاها شامل تعداد 100,500,000
نخ انواع ســیگار بوده که پرونده قضایی مربوطه 

تشکیل گردید.

مسعود پزشکیان رئیس جمهور منتخب در گفت وگوى 
تلفنى با «فومیو کیشــیدا» نخســت وزیر ژاپن گفت: 
آمریکا بود که ابتدا از برجام خارج شد و سپس شدیدترین 
تحریم ها را علیه ملت ایران اعمال کــرد. با این حال 
جمهورى اسلامى ایران همواره آماده هرگونه گفتگو در 
این زمینه با ملاحظه همه جوانب جهت احقاق حقوق 
ملت ایران بوده و هست.«فومیو کیشیدا» نخست وزیر 
ژاپن نیز دراین گفت وگو، بار دیگر انتخاب پزشــکیان 
را تبریک گفت و بــا آرزوى موفقیت براى وى تصریح 
کرد: روابط ایــران و ژاپن بر دوســتى دیرینه میان دو 
ملت استوار است و مایه خوشــحالى خواهد بود که در 

دوره ریاست جنابعالى نیز بتوانیم با یکدیگر در راستاى 
تقویت و تعمیق روابط فیمابین همکارى هاى سازنده اى 
داشته باشیم.نخست وزیر ژاپن با ابراز امیدوارى نسبت به 
احیاى توافق هسته اى گفت: جامعه بین المللى و از جمله 
ژاپن انتظار بزرگى از دولت آینده جنابعالى براى تعامل 
موثر در این راستا دارد. همچنین ژاپن با توجه به دوستى 
دیرینه با جمهورى اسلامى ایران و نیز روابط نزدیک با 
ایالات متحده آمریکا آماده ایفاى نقش سازنده میان دو 
طرف براى احیاى برجام است.کیشیدا ابراز امیدوارى 
کرد که در آینده نزدیک فرصــت دیدار حضورى و نیز 

سفر به ایران براى وى فراهم شود.

فرمانده گروه مهندســى 444 نیروى زمینى ارتش از 
 انســداد 300 کیلومتر از مرزهاى شرق ایران با احداث 
دیوارهاى 4مترى خبر داد و گفت: طرح انسداد مرزهاى 
شمال شــرق کشــور با چهار گروه مهندسى ارتش و 
قرارگاه سازندگى خاتم الانبیا (ص) در حال انجام است.

امیر سرتیپ دوم ستاد احمد اکبرى  در دیدار با فرماندار 
تایباد با بیان اینکه  عملیات فنى انسداد  در نوار مرزهاى 
مشترك استان خراسان رضوى با کشور افغانستان به 
طول 300 کیلومتر در حال انجام است، اظهار داشت:  در 
مدت زمان اجراى این طرح، مراحل مختلف انجام آن در 
جنوب و شمال مرز دوغارون پیشرفت فیزیکى خوبى 

داشته و زیرساخت هاى لازم براى ادامه آن در این نقطه 
از کشور نیز با اســتفاده از توان و ظرفیت هاى داخلى 

فراهم شده است.
وى  به مشخصات فنى پروژه انســداد دیوار مرزهاى 
شمال شرق کشور اشــاره کرد و افزود: دیوارهاى این 
طرح هر کدام چهار متر ارتفاع و ســه متر و 70 سانتى 
متر طول دارد و ضخامت آنها به یک متر و 10 سانتى 
متر مى رسد و براى به سرانجام رسیدن این طرح ملى از 
همه فرصت ها در حوزه هاى مختلف استفاده کرده ایم و 
در این راستا هم افزایى خوبى در بین دستگاه هاى متولى 

ایجاد شده است.

مانى مهدوى
در حالى که رئیس مرکز ملــى پیش بینى و مدیریت 
بحران مخاطرات وضع هوا از روند تدریجى افزایش 
دما به ویژه در مناطق مرکزى کشــور خبر داده است، 
اصفهان هم به عنوان یکى از استان هاى این منطقه 
خودش را براى افزایش روزافــزون دما در مرداد ماه 

آماده مى کند.
بررســى الگوهاى پیــش بینى وضع هــوا حاکى از 
ماندگارى الگوهاى گرم تابســتانه تا پایان مرداد ماه 
در استان اصفهان اســت و بر همین اساس میانگین 
دما در مناطق مرکز، جنوب و غرب استان بین 2 تا 3

درجه سلسیوس فراتر از نرمال پیش بینى شده و این 
افزایش فراتر از نرمال درکمینه هاى دما در طول شبانه 

روز محسوس تر خواهد بود.
هواشناسى استان همچنین پیش بینى کرده است که 
از روز جمعه تا روز دوشنبه هفته آینده (پنجم تا هشتم 
مرداد ماه) بــا ماندگارى توده هــواى گرم و افزایش 
میانگین دما  از2 تا 4 درجه سانتى گراد شرایط افزایش 
دما تداوم یابد. این پیش بینى ها نشان مى دهد که در 
مجموع دو هفته بسیار گرم پیش روى اصفهان قرار 
دارد که همین باعث شد روز دوشنبه جلسه اضطرارى 
در استاندارى به منظور بررســى راه هاى گذر ایمن 
آبى و برقى از روزهاى بســیار گرم مرداد ماه تشکیل 
شود. برگزارى این جلسه همزمان بود با هشدار جدى 
معاون هماهنگى توزیع توانیر که از رشد 7/5 درصدى 
تقاضاى برق نسبت به ســال گذشته خبر داد و گفت: 
«دو هفته خیلى گرم را پیش رو داریم که از ابتداى این 
هفته شروع شــده و انتظار مى رود که تا پایان هفته 

آینده ادامه داشته باشد.»
محســن ذبیحى که در برنامه میز اقتصاد شبکه خبر 
حاضر شده بود، با اشــاره به اینکه این پیش بینى ها 
براساس داده هایى که از سایتهاى مختلف هواشناسى 
دریافت مى شود، خاطرنشان ساخت: «انتظار مى رود 
که از چهارشنبه پیش رو تا دوشنبه سخت ترین روزها 
را طى این دو هفته درپیش داشــته باشیم و به همین 
دلیل از همه هموطنان درخواست داریم  که حداکثر 

همکارى را با صنعت برق داشته باشند.»

  اتخاذ تصمیمات ویژه براى شرایط ویژه
همزمان بــا ورود به مــرداد ماه، دمــاى هواى 16

شهرستان از 28 شهرستان اصفهان بر مرز و بالاتر از 
40 درجه سانتى گراد ثبت شد که نشان مى دهد استان 
اصفهان با چه تابستان آتشینى دست به گریبان شده 
است. این در حالى است که شهرستان خور و بیابانک 
دماى 45 درجه را پشت سر گذاشته و مردم شهرستان 
اصفهان هم در گرم ترین ساعات شبانه روز، زیر هرم 
42 درجه زندگى مى کنند. حالا هم که پیش بینى شده 

دما از این فراتر برود و احتمالاً تا 4 درجه گرم تر شود. 
همین وضعیت خاص باعث شــد تا بعــد از ظهر روز 
دوشــنبه مقامات ارشد اســتان در محل استاندارى 
اصفهان گــرد هــم بیایند و بــه منظــور آمادگى 
دســتگاه هاى ذى ربــط جهت پیشــگیرى از وقوع 
مخاطرات محتمل و تأمین پایدار برق و آب جلســه 
ستاد مدیریت بحران استان را با حضور اعضا تشکیل  
داده و در جهت مواجهه با شــرایط ســخت موجود، 
تمهیدات لازم را اتخاذ کنند. این تصمیمات شــامل 

موارد زیر است:
«مقرر شد شرکت هاى توزیع برق و برق منطقه اى و 
شــرکت هاى آب و فاضلاب با تشکیل تیم هاى فنى 
و عملیاتى مدیریت بحران نســبت به اجرایى کردن 
طرح هاى کاهش خطر، ارائــه آموزش هاى لازم به 
مشــترکین براى رعایت الزامات مصرف بهینه آب و 
برق و اعمال نظارت هــاى میدانى از وضعیت رعایت 
الزامات صرفــه جویــى در ادارات، بانک ها، صنوف 
تجارى، فروشــگاه هاى زنجیره اى و … اقدام کند. 
همچنین بر تقویت تجهیزات و تانکرهاى آبرســانى 
سیار در مناطق کم آب، روستاها و مناطق عشایرى، 
نظارت بهداشتى توسط شبکه هاى بهداشت و درمان 
در مراحل آبرســانى ســیار، نصب تجهیزات کاهنده 
مصرف آب در تأسیسات داخلى ادارات و نصب مخازن 
ذخیره استراتژیک آب در ادارات تاکید شد. جلوگیرى 
از هر گونه هدر رفت آب از شــبکه هاى فرسوده آب 
شــرب و فضاى ســبز در اماکن عمومــى پارك ها، 

ادارات، صنوف و … با بازســازى به موقع شبکه ها و 
رفع نواقص، نصب سایه بان بر روى کولرها و انجام 
تعمیرات به موقع، پیشــگیرى از استفاده از آب شرب 
براى شستشوى خودروها، حیاط منازل و ادارات و…
ضرورى است. آبیارى شــبانه فضاهاى سبز شهرى 
و اســتفاده از روش هاى نوین آبیــارى، کاهش 30
درصدى مصارف برق در ساعات ادارى و کاهش 60

درصدى مصرف در ساعات غیر ادارى نسبت به دوره 
مشابه سال 1400، اعمال نظارت ادارات بر خاموش 
بودن سیستم هاى روشنایى و سرمایشى پس از اتمام 
ساعات ادارى و روزهاى تعطیل، رعایت دماى متعارف 
24 درجــه در ادارات و فضاهاى مســقف در تمامى 
بخش هاى مصرف، تاکید به اســتفاده از نور خورشید 
براى روشنایى و تعویض لامپ هاى پر مصرف با کم 
مصرف، تاکید به تمامــى ادارات و صنایع و … جهت 
استفاده از ظرفیت دیزل ژنراتورهاى برق اضطرارى 
در ساعات 11 - 13 و همچنین به واحدهاى صنفى به 
خصوص فروشگاه هاى زنجیره اى، میوه فروشى ها، 
مغازه هاى لوســتر و… عموم مشترکین برق از دیگر 
مصوبات جلســه مدیریت بحران بــود. همچنین بر 
رعایت اصول صرفه جویى در مصارف برق با اولویت 
استفاده از لامپ هاى کم مصرف و ال اى دى، استفاده 
از دور کند کولرهاى آبى، تنظیم دماى کولرهاى گازى 
24 تا 26 درجه سلسیوس، خاموش کردن لامپ هاى 
اضافى و غیر ضرور، بکارگیرى دیزل ژنراتورها توسط 
واحدهاى تجارى بزرگ و پاســاژها و فروشگاه هاى 

زنجیره اى و خاموش کردن لوازم برقى غیرضرور در 
ساعات اوج مصرف تاکید شد.»

شهردارى هم پاى کار مى آید
اما گرما در حالى اصفهان را در نوردیده است که مهدى 
بقایى معاون محیط زیست و خدمات شهرى شهردارى 
این شهر اعلام کرده است امروز چهارشنبه هم زمان 
با جشــن تولید 10 درصدى برق مصرفى شهردارى 
این کلان شهر توســط انرژى هاى خورشیدى، مانور 
ســنجش آمادگى مناطق براى گذر از پیک مصرف 

برق برگزار مى شود.
در این مانور که ســومین در نوع خود طى ســه سال 
گذشته است، مناطق پانزده گانه شهردارى کلان شهر 
اصفهان ملزم مى شوند با حفظ سطح خدمات، مصرف 
انرژى را به حداقل برســانند، همچنین ســازمان و 
منطقه اى که بتواند به کمترین مقدار مصرف انرژى 

برسد، رتبه نخست را به دست مى آورد.
به گفته بقایى در مانور گــذر از پیک مصرف برق دو 
اقدام انجام مى شود، این که تمام مناطق و سازمان ها 
طى دو سال گذشــته به تیزر ژنراتور مجهز شده اند و 
مصرف بهینه دارند، بنابرایــن در مانور امروز برق هر 
ســازمان و منطقه قطع، روى تیزر منتقل مى شود و 
حالت دیگر این اســت که در مصرف تیزر، برق ها را 
به صورتى که نیاز ضرورى است، بررسى مى کنیم که 
کمترین حالت ممکن براى استفاده برق در هر منطقه 

چه میزان است.

جلسه اضطرارى در استاندارى براى رویارویى با افزایش 4 درجه اى دما 

اصفهان در آستانه 2 هفته بسیار گرم زمان مراسم تحلیف پزشکیان 
سخنگوى هیئت رئیسه مجلس گفت  ایسنا |
که مراســم تحلیف رئیس جمهور منتخب بعدازظهر 
سه شنبه هفته آینده برگزار مى شود. علیرضا سلیمى با 
اشاره به جلسه غیر علنى صبح دیروز مجلس گفت: با 
توجه به اینکه هفته آینده مراسم تنفیذ و تحلیف رئیس 
جمهور منتخب برگزار مى شــود، در جلسه غیرعلنى 
درباره جزئیات این مراســم توضیحاتى داده شد. وى 
ادامه داد: جلســه تحلیف آقاى پزشــکیان بعدازظهر 
سه شنبه هفته آینده 9 مرداد در مجلس برگزار مى شود 
لذا مجلس صبح جلســه ندارد و نمایندگان مشغول 
استقبال از هیات هاى خارجى و ســایر امورات براى 

هماهنگى هستند.

بحث انحلال جدى تر شد  
روزنامه هم میهن|زاکانــى در حالــى از 
تعامل با شوراى شهر تهران خبر مى دهد که برخى از 
اعضاى شوراى شهر تهران معتقدند زاکانى، بیشترین 
تذکر را در همین ســه ســال گرفته و البته آنطور که 
نمایندگان پارلمان شــهرى مى گویند پاســخ هاى 
کلیشه اى شهردارى تاکنون نتوانسته آنها را اقناع کند. 
حالا قرار است 10 نفر از اعضاى شوراى شهر تهران 
استعفا دهند تا این شورا به حداکثر نرسد و بلاى انحلال 
دامن گیر ششمین دوره مدیریت شهرى - اصولگرایان 
- شــود؛ همانطور که در اولین دوره اختلافات داخلى 
اصلاح طلبان شوراى شهر را به انحلال کشاند. به نظر 
مى رسد مهدى چمران، رئیس شوراى شهر تهران نیز 
احساس خطر کرده و ســعى دارد اعضاى منتقد را به 

نوعى از تصمیم خود منصرف کند.

واکنش وزیر به استخدام  
برادرزاده اش 

وزیر ارشاد به استخدام برادرزاده اش  تسنیم |
در وزارت بهداشــت واکنش نشان داد.  محمدمهدى 
اسماعیلى گفت: برادرزاده من فارغ التحصیلى دانشگاه 
شهید بهشــتى در داروســازى و متخصص اقتصاد 
دارورست، سال ها در ایتام مســئول این بخش بوده 
است، از سال 99 در ســازمان غذا و دارو فعال است، 
مشاور رئیس ســازمان غذا و دارو بوده است، اکنون با 
این پست جدید تنزل پیدا کرده است. سجاد اسماعیلى،  
سرپرست معاونت یک اداره کل شده است، در حالیکه 
3 سال است که مشاورى آن سازمان را بر عهده دارد، 
چون 9 ماه ایــن معاونت بلامتصدى بــوده و نیاز به 
سرپرست داشته به او گفتند که سرپرستى را بر عهده 
بگیرد،  امــا ببینید چه بداخلاقــى مضحکى صورت 

مى گیرد.

دیدار پزشکیان با اعضاى 
شوراها 

رئیس شوراى اسلامى شهر تهران از  ایسنا |
دعوت رئیس جمهور منتخب بــراى دیدار با اعضاى 
شوراهاى سراسر کشور خبر داد. مهدى چمران گفت: 
رئیس جمهور منتخب دعوتى از شوراها انجام داده اند 
که روز چهارشنبه صبح از ساعت 9:30 در محل سالن 
600 نفره وزارت کشــور دیدارى با اعضاى شوراهاى 
سراسر کشور داشته باشند. وى اضافه کرد: از اعضاى 
شوراى شهرهاى دیگر کشور نیز در این جلسه حضور 
دارند که دیدارى با رئیس جمهور منتخب داشته باشند. 

زمان اعلام نتایج قرعه کشى 
خودروهاى وارداتى 

اقتصاد آنلاین |مدیر سامانه یکپارچه عرضه 
خودروهاى وارداتى از اعلام زمان نتایج قرعه کشــى 
خودروهاى وارداتى خبر داد. مهدى تقدسى با اعلام 
اینکه قرعه کشى خودروهاى وارداتى انجام شده است، 
اظهار داشــت: نتایج قرعه کشى ثبت نام خودروهاى 
وارداتى ششــم مردادماه از طریق ســایت ســامانه 
 (saleauto.ir) یکچارچه عرضه خودروهاى وارداتى
اعلام خواهد شــد. وى در مورد پول هاى بلوکه شده، 
گفت: روند آزادسازى حســاب هاى بلوکه شده براى 
خودروهاى وارداتى که 500 هزار تومان بود آغاز شده 

است و بانک ها در این زمینه اقدام مى کنند.

مدیر سامانه هاى اطلاعاتى سمات با اشــاره به بدعهدى 4 شرکت در واریز سود 
سهام عدالت گفت: کل عددى که باید واریز شود 5500 میلیارد تومان است و حتما 

سازمان بورس تنبیهاتى براى این شرکت ها در نظر مى گیرد.
محمود حسنلو  گفت: چهار شــرکت هنوز مبلغ واریزى که متعهد بودند را واریز 
نکردند و ما نیز نتوانستیم مرحله سوم را به حساب سهامداران سهام عدالت واریز 

کنیم. که در این زمینه پیگیرى هاى لازم را انجام داده ایم.
وى تصریح کرد: سودى که از آن ســخن مى گوییم سود مرتبط به سال 1401

است که باید در سال 1402 پرداخت مى شد و بیش از 80 درصد نیز وصول شده 
است.

وى افزود: حدود 10 درصد از کل مبلغ کل سود ســهام عدالت براى واریز باقى 
مانده است که هر زمانى که این مبلغ واریز شود تقدیم مردم مى شود.

حسنلو یادآورشد: در پایان اسفند ماه این عدد واریزى به حساب سهامداران واریز 
شده است که مابقى را نیز در آینده به حساب مردم وارد مى شود. سود مرحله اول و 

دوم به حساب مردم واریز شده است و ده درصد از مرحله سوم باقى ماند.
وى گفت: کل عملکرد سال 1401 شامل بیش از 83 درصد است در قالب مرحله 
یک و دوم واریز شده است. از مبلغ نیز کل ده درصد باقى مانده است و مابقى به 

عنوان افزایش سرمایه در نظر گرفته است.
وى افزود: شرکت ها هشــت ماه وقت قانونى براى واریز سود دارند که شرکت 
ســپرده گذارى نیز منتظر بود که این پول را دریافت کند و به حساب مردم واریز 
کند ولى متاسفانه این شرکت ها پولى واریز نکردند و در این زمینه تخلف کردند. 
حتما سازمان بورس بر این اساس تنبیهاتى براى این شرکت ها در نظر مى گیرد. 

حسنلو یادآورشد: باید چهار شــرکت اصلى تاریخى را اعلام کنند که این پول را 
واریز مى کنند. در غیر از این صورت ما نمى توانیم تاریخى براى پرداخت ســود 

اعلام کنیم.

پس از کش و قوس هاى فراوان سرانجام فصل جدید سریال پایتخت ساخته مى شود. شواهد حاکى از آن است که این سریال در مرحله پیش 
تولید به سر مى برد و ظرف هفته هاى آینده تصویربردارى اش آغاز خواهد شد.  مهمترین نقشى که در این سریال غایب خواهد بود، بهرام افشارى 
است که در فصول پنجم و ششم با کاراکتر «بهتاش» را به چهره اى محبوب تبدیل کرد ولى گویا به علت حضور در پروژه هاى سینمایى، این 
سریال را همراهى نخواهد کرد. مهران احمدى هم که پیش از این یک بار دیگر رفت و برگشت به «پایتخت» را تجربه کرد، دومین بازیگر 
سریال است که در فصل هفتم دیده نخواهد شد. سارا و نیکا فرقانى اصل هنرپیشه هاى جوان سریال هم که از کودکى «پایتخت» را همراهى 
کردند، تحت تأثیر حواشى انتشار تصاویرى نامتعارف، در فصل هفتم حضور نخواهند داشت و گفته شده که در اثر جایگزینى این دو با بازیگرانى 
دیگر، همکارى آنان با این مجموعه به کلى قطع شود. علیرضا خمسه، بازیگر نقش «بابا پنجعلى» هم احتمال دارد در قالب یک روح به سرى 
جدید سریال بازگردد.هنوز تعداد قسمت هاى سرى هفتم این سریال به شکل رسمى اعلام نشده و هر آنچه مطرح مى شود، گمانه زنى است 
ولى به نظر مى رسد «پایتخت 7» دومین فصل این سریال لقب گیرد که در ماه رمضان پخش خواهد شد و احتمالا حدود 24 قسمت خواهد 

بود و رکورد طولانى ترین سرى آن را خواهد شکست.

یک مار استرالیایى از گونه تایپان ساحلى رکورد جدیدى را ثبت کرده و زهر کافى براى کشتن 400 انسان تولید کرده است. رکورد قبلى تولید زهر نیز 
متعلق به یک مار تایپان ساحلى بود که هر دوى این مار ها در یک باغ وحش نگهدارى مى شوند.این رکورد توسط یک مار از گونه تایپان ساحلى به نام 
سایکلون (Cyclone) به معنى «گردباد» در پارك خزندگان استرالیا که باغ وحشى در فاصله چند کیلومترى شهر سیدنى است، شکسته شد.مقامات 
این باغ وحش مى گویند سایکلون در یک بار نیش زدن معادل 5/2 گرم سم از خود خارج کرد که این میزان زهر براى کشتن در جاى 400 انسان کافى 
است. به گفته مقامات این باغ وحش، این مقدار سه برابر میانگین تولید سم طبیعى از یک تایپان ساحلى است.رکورد قبلى تولید زهر نیز متعلق به یک 
مار از همین گونه بود که در همان باغ وحش نگهدارى مى شود. آن مار به نام ویپلش (Whiplash) به معنى «شلاق» در سال 2022 در یک استخراج 
زهر معادل 4/9گرم زهر تولید کرده بود.طول متوسط این مار حدود 2 متر است و اغلب به عنوان خطرناك ترین مار در استرالیا در نظر گرفته مى شود. آنها 
مار هایى بسیار عصبى و هوشیار هستند و هر حرکتى در نزدیکى آنها ممکن است باعث حمله آنها شود.هنگامى که تایپان ساحلى حمله مى کند، مقدار 
زیادى از زهر بسیار سمى خود را به اعماق گوشت طعمه تزریق مى کند و مطالعات نشان داده است که آنها قادر به تزریق همان مقدار زهر در نیش دوم یا 
سوم نیز هستند.زهر آنها بر سیستم عصبى تأثیر مى گذارد و موجب لخته شدن خون مى شود و قربانیان ممکن است سردرد، تهوع و استفراغ، فروپاشى، 

تشنج (به ویژه در کودکان)، فلج، خونریزى داخلى، میولیز (تخریب بافت عضلانى) و آسیب کلیوى را تجربه کنند.

5500 میلیارد تومان سود سهام عدالت
 در جیب 4 شرکت

پایتخت با چهره هاى جدید مى آید

رکورد جدید مار استرالیایى که یک نیشش 400 نفر را مى کشد!
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تخصیص اعتبار براى ایمن سازى 
بزرگراه شهید آقابابایى

مجموعه فرشچیان شرایط تبدیل 
به پردیس سینمایى را دارد

ادامه برگزارى المپیاد جهانى 
فیزیک در اصفهان

آزمـون عملـى پنجـاه و چهارمیـن المپیـاد جهانـى 
فیزیک بـا حضـور 200 دانش آمـوز از 47 کشـور دنیا 
صبح  دیروزبرگزارشـد. مسـئول برگـزارى این آزمون 
گفت: سـولات آزمون عملى پنجاه و چهارمین المپیاد 
جهانى فیزیک پـس از یک سـال کار علمـى طراحى 
شـده و بهترین و دقیق ترین تجهیزات فنـى در اختیار 
شرکت کنندگان قرار گرفته است. حامد بخشیان افزود: 
دانش آموزان بایـد در آزمون نظرى هم که پنجشـنبه 
برگزار مى شـود شـرکت کنند و در نهایت نتایج المپیاد 
جهانى فیزیک اعلام مى شود. مسئول کمیته برگزارى 
المپیاد جهانى فیزیک 2024 افزود: براساس اساسنامه 
ایـن رقابـت، نتایج نهایـى در هر سـال بـا راى مجمع 
عمومى اعتبـار یافته و درنهایت بـه 8 درصد ازمجموع 

شرکت کنندگان، نشان طلا اعطا مى شود.

برگزارى جلسه شوراى
 سیاستگذارى جشنواره کودك 
جلسه شـوراى سیاستگذارى سى  و ششـمین جشنواره 
بین المللـى فیلم هـاى کـودکان و نوجوانـان و تجلیـل 
از روسـاى کمیته هـاى سـى و پنجمیـن جشـنواره بـه 
میزبانى شـهردارى اصفهان برگزار شـد. افتتاح سـالن 
سینمایى مجموعه فرشـچیان، حضور در جلسه شوراى 
سیاست گذارى جشنواره بین المللى فیلم هاى کودکان و 
نوجوانان و بررسى زیرساخت هاى پایگاه هشتم شکارى 
اصفهان جهت ساخت سینما مهم ترین برنامه هاى سفر 
یک روزه رئیس سازمان سینمایى کشور به این استان بود.

برگزارى مسابقات 
آزمایشگاهى دانش آموزان 

مسـابقات آزمایشـگاهى دانش آموزان دهـم و یازدهم 
استان اصفهان برگزار شد. مسوول برگزارى این مسابقات 
گفت: این مسـابقات به منظور انتخاب هفت تیم دانش 
آموزى در بخش آزمایشـگاهى دروس شیمى، فیزیک، 
زیسـت و زمیـن شناسـایى بـراى شـرکت در پنجمین 
جشنواره علمى پژوهشى شهید کاظمى آشتیانى و بیست 
و دومین دوره مسابقات آزمایشگاهى است که شهریور 
ماه در وزارت آموزش و پرورش برگزار مى شود. خدیجه 
بل آبادیون افزود: 65 تیم دو نفره در 27 منطقه شـرکت 

کردند. وى گفت: این مسابقات هفت تیم برگزیده دارد.

 بیشترین جانباختگان 
تصادفات جاده اى  

رئیس پلیـس راه فرماندهى انتظامى اسـتان اصفهان 
بیشـترین جانباختگان تصادفات جاده اى اسـتان طى 
مدت چهار ماه سـال جارى را افراد زیر 18 سـال اعلام 
کرد. على مولوى اظهار کرد: تجزیه و تحلیل هاى انجام 
شده نشـان مى دهد در چهار ماهه سال جارى افراد زیر 
18 سال بیشـترین سـهم تعداد جان باختگان حوادث 
رانندگى در راه هاى برون شهرى اسـتان را داشتند که 
این موضـوع مى طلبد خانواده ها بیـش از پیش مراقب 

فرزندان خود باشند. 

آتش سوزى در انبار بزرگ 
سلیندرهاى گاز 

سـخنگوى سـازمان آتـش نشـانى و خدمـات ایمنى 
شهردارى اصفهان از مهار آتش انبار سیلندرهاى گاز در 
اصفهان طى شامگاه دوشنبه خبر داد. محمد شریعتى 
افزود: این حادثه در انبارى به مسـاحت حدود 230 متر 
رخ داد و هر لحظه تعدادى از 280 سـیلندر گاز در حال 
انفجار بود که وحشـت ایجاد مى کرد. وى اضافه کرد: 
امکان انفجار سـیلندرهاى گاز موجب شـد تا ساکنان 
منازل مسکونى تا شـعاع 50 مترى حادثه تخلیه شوند 
و تردد در محدوده اطراف حادثه ممنوع شـد. شریعتى 
گفت: ایـن حادثـه در محل نگهـدارى کپسـول هاى 
گاز 11 کیلویى و کپسـول هوا در خیابان کشـاورزى و 
انتهاى خیابان باغ فردوس اصفهان اتفاق افتاد. به گفته 
سخنگوى سازمان آتش نشانى و یکى از کارگران این 
انبار دچار سـوختگى جزئى و یکى از آتش نشـانان نیز 

دچار مصدومیت شدند.

آرمان کیانى
یک ته سیگار کوچک باعث بروز حریق در چهار هکتار 
از مراتع و پوشش گیاهى عرصه هاى طبیعى پادناى 

شهرستان سمیرم شد. 
شاید این خبر کمى باورنکردنى به نظر برسد ولى چنین 
اتفاقى در بعد از ظهر روز دوشنبه همین هفته رخ داده و 
یک بى احتیاطى کوچک، بخش قابل توجهى از منابع 
طبیعى استان اصفهان را با خطر نابودى رو به رو کرده 
است. ظاهراً رها کردن ته سیگار در کنار جاده باعث و 
بانى این حادثه بوده که به علت وزش تندباد و شدت 

گرما حریق گسترش یافته است.
منصور شیشــه فروش، مدیــرکل مدیریت بحران 
استاندارى اصفهان در بیان جزئیات این آتش سوزى 
اظهار داشــت: «آتش سوزى ســاعت 17 عصر روز 
دوشنبه  بخشى از مراتع حاشیه جاده روستاى رودآباد 
بخش پادناى سفلى شهرستان سمیرم را در برگرفت. 
وى ادامه داد: حریق پس از 2 ســاعت تلاش عوامل 
یگان حفاظت از منابع طبیعى و همکارى بسیج، نیروى 
انتظامى، آتش نشانى، بخشدارى، دهیارى و تیم هاى 

محلى مهار شد.»
مهار آتش سوزى در سمیرم در حالى است که پنجشنبه 
هفته گذشته هم ظرف مدت 24 ساعت، چهار آتش 
سوزى در مراتع استان مهار شد. بر این اساس ساعت 
10 صبح روز پنجشــنبه 28 تیر وقوع حریق در مراتع 
ده زرگران شهرستان چادگان گزارش شد که در پى 

آن حدود 1/5 هکتار از اراضى دچار آتش سوزى شدند. 
همچنین وقوع حریــق در 1/7  هکتار از مراتع بخش 
پادناى شهرستان سمیرم در ســاعت 18 و 40 دقیقه 
عصر همان روز و نیز حادثه اى مشابه و به طور همزمان 
در 1/5 هکتار از مراتع روستاى مزده شهرستان نطنز 
و همچنین در ســاعت 16 و 30 دقیقه بعد از ظهر روز 
پنجشــنبه در 2 هزار متر از مراتع پیشکوه شهرستان 

فریدونشهر محدوده روستاى مکدین گزارش شد.
هر یک از این حوادث پس از یک تا 2 ســاعت مهار 
شدند اما پوشــش هاى گیاهى و علوفه اى یک ساله و 
اراضى دیم مناطق فوق در آتش ســوخت و متحمل 
خسارت شــد. علت همه این حوادث آتش سوزى در 
مراتع اســتان بى احتیاطى و عوامل انسانى بود که به 
علت وزش تندبادهاى فصلى و شدت گرما، شعله ور 

شده است.
پیش تر منصور شیشه فروش تاکید کرده بود که عامل 
95 درصد از وقایع حریق در عرصه هاى طبیعى عوامل 
انسانى و بى احتیاطى است و  از گردشگران مسافران، 
کشاورزان، مرتع داران و ساکنان مجاور عرصه هاى 
طبیعى و مراتــع و جنگل ها تقاضا داریم از روشــن 
کردن آتش در مراتع، حاشــیه جاده ها و پوشش هاى 
گیاهى، رها کردن ته سیگار و کبریت و اشیا صیقلى 
و بطرى هاى آب معدنى کنســرو در مراتع و حاشیه 

جاده ها خوددارى کنند.
اما ظاهراً این توصیه ها چنــدان مورد توجه قرار نمى 

گیرد که هر بار گوشه اى از مراتع استان اصفهان طعمه 
حریق شده و با افزوده شددن بر شدت گرما و خشکى 
هوا، بر شدت این حریق ها و از بین رفتن حجم قابل 

توجهى از مراتع استان افزوده مى شود.
بر اســاس آمار موجود، 100 هکتار از مراتع اســتان 
اصفهان ســال گذشــته بر اثر وقوع 40 فقره حریق 
متحمل خسارت شد. در سال جارى هم بارها و بارها 
مراتع شهرستان هاى مختلف طعمه حریق شده که 
تنها در یک مورد بخشى از مراتع «مصاف» خوانسار 
شامل 2 هکتار پوشش  علوفه اى و گیاه ارزشمند گون 
در تیر ماه امسال به علت بى احتیاطى گردشگران در 

روشن کردن آتش در مرتع دچار حریق شد.
مجموعاً از ابتداى سال جارى و با احتساب آتش سوزى 
روز دوشنبه هفته جارى در پادناى سمیرم،، 16 فقره 
حریق در مراتع و پوشش هاى گیاهى مناطق غرب و 
جنوب استان رخ داده و 42 هکتار از عرصه هاى طبیعى 

اصفهان طعمه حریق شده است.
کارشناســان محیط زیســت و منابع طبیعى همواره 
بر پیشــگیرى از آتش ســوزى و حفظ ایمنى مراتع و 
جنگل ها باتوجه  به شرایط کم آبى و خشکسالى تاکید 
دارند زیرا هر ساله با گرم  شدن هوا و افزایش سفرهاى 
برون شــهرى و تفریح مردم در دل طبیعت با حوادث 
ناگوارى همچون آتش ســوزى مراتع و جنگل هاى 
استان مواجه مى شویم که بى احتیاطى در آنها نقش

 بسزایى دارد.

42 هکتار از عرصه هاى طبیعى اصفهان از ابتداى امسال بر اثر بى احتیاطى آتش گرفته است

مرتع سوزى با ته سیگار!

مدیرکل اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامى اصفهان گفت: 
مجموعه فرهنگى و هنرى فرشچیان ظرفیت تبدیل شدن 
به پردیس سینمایى را دارد.سید مهدى سیدین نیا، در آئین 
افتتاح سینماى مجتمع فرهنگى و هنرى محمود فرشچیان 
اظهار داشــت: امید مى رود مهرماه امسال میزبان سى و 
ششمین جشنواره فیلم کودك و نوجوان در استان اصفهان 
باشــیم. وى افزود: همیارى و همکارى با سازمان هاى 
مربوطه و هنرمندان فعال در بخش کودك و نوجوان وجود 
دارد.سیدین نیا ادامه داد: مجموعه فرشچیان سال هاست 
افتتاح شده ولى بخش سینمایى این مجموعه فرهنگى 
و هنرى فعال نبوده است. مدیرکل اداره فرهنگ و ارشاد 

اسلامى اصفهان گفت: خرســندیم که سینماى دیگرى 
به ســینماهاى اصفهان اضافه شد، مجموعه فرهنگى و 
هنرى فرشچیان ظرفیت تبدیل شــدن به یک پردیس 

سینمایى را دارد.
وى بیان کرد: خواســتار گام هاى بعدى براى توسعه این 
مجموعه از رئیس ســازمان ســینمایى و سمعى بصرى 
هستیم تا این مجموعه به موقعیت عالى تر برسد و مخاطبان 
بیشترى جذب کند.ســیدین نیا افزود: 53 سالن سینما در 
استان اصفهان وجود دارد که تا اواخر سال جارى و اوایل 
سال آینده، 11 سینما دیگر  افتتاح شود و در مجموع بیش 

از 70 سینما در استان فعال مى شود.

براى احداث حفــاظ ایمنى و بتنى در بزرگراه شــهید 
آقابابایى با 96 درصد پیشرفت، 80 میلیارد ریال در نظر 

گرفته شده است.
مدیر منطقه 10 شهردارى اصفهان گفت: تأمین ایمنى 
راه ها براى جلوگیرى از انحراف وســایل نقلیه از مسیر 
اصلى و خطر برخورد با موانع جاده ها و ســایر خطرات 

جانبى، امرى اجتناب ناپذیر است.
محمد صیرفى نژاد گفت: احداث حفاظ ایمنى و بتنى در 
بزرگراه شهید آقابابایى موجب جلوگیرى از نور مستقیم 
چراغ خودرو ها از باند مقابــل، افزایش ایمنى مطابق با 
آئین نامه هاى جدید و جلوگیرى از خسارت هاى غیر قابل 

جبران، جلوگیرى از انحراف و ورود خودرو ها به مســیر 
مخالف در هنگام برخورد با گاردریل هاى قدیمى است.

صیرفى نژاد گفــت: هزینه نگهــدارى جداکننده هاى 
بتنى در مقایسه با گاردریل بسیار کمتر است و خسارت 
خودرو ها در اثر برخورد با جداکننده هاى بتنى بسیار کمتر 
از برخورد با گاردریل اســت.مدیر منطقه 10 شهردارى 
اصفهان خاطرنشان کرد: احداث حفاظ ایمنى و بتنى در 
بزرگراه شهید آقابابایى به طول 2000 متر و ارتفاع یک 
متر و 40 سانت از ابتداى محدوده این منطقه در خیابان 
جى تا پل اطشاران در مدت زمانى چهار ماه انجام شده و 

به زودى به بهره بردارى مى رسد.

توزیع 3000 پرس غذاى گرم بین نیازمندان در بادرود
 نصف جهان   به مناسبت هفتمین روز شهادت سرور 
و سالار شــهیدان، حضرت امام حسین (ع) بیش از 
ســه هزار پرس غذاى گرم بین نیازمندان، افراد بى 
سرپرست و داراى بیمارى خاص در بادرود توزیع شد.

بیــش از 40 جــوان بــا جمــع آورى کمک هاى 
شــخصى، به صورت خودجوش و بــا هماهنگى 
مراکــز خیریــه ایــن اقــدام نیــک را انجــام

 دادند.

اقامتگاه بوم گردى خانه پدرى میزبان گردشگران تابستانى
 نصف جهان   خانه پــدرى اقامتگاه بوم گردى براى 

میزبانى واسکان گردشگران در شهر گرگاب است.
مدیر خانه بومگردى گرگاب گفت: این مجموعه با 
عنوان خانه پدرى فضایى با اصالت ایرانى ایجاد کرده 
تا گردشگران فرصتى براى دمى آسودن از خستگى 

زندگى روزانه ماشینى بیابند.
شــاه نظرى افزود: این خانه بوم گردى با 120 سال 

قدمت میراث پدر بزرگى است که حالا بازسازى شده 
و فرصتى براى رونق اقتصادى زیســت بوم سنتى 
منطقه فراهم کرده است.  وى گفت: علاوه بر ایجاد 
فضایى براى لذت گردشگران، 30 شغل مستقیم و 

غیر مستقیم ایجاد شده است.
خانــه بومگردى پــدرى گرگاب بــا همت بخش 

خصوصى در سال 98 ایجاد شده است.

رفع تصرف 8 هزار متر مربع اراضى ملى در کاشان
 نصــف جهــان  8 هزار متــر مربع اراضــى ملى در 

شهرستان کاشان رفع تصرف شد.
فرمانــده یگان حفاظــت اراضى اســتان اصفهان 
گفت: در یک هفته گذشــته با تلاش کارشناســان 
این فرماندهى یــک فقره تعرض بــه اراضى ملى 
در شهرستان کاشان به مســاحت 8 هزار متر مربع 
شناسایى و رفع تصرف و به بیت المال بازگردانده شد.

ســرهنگ امیر ســعید باقرى با بیان اینکه مقابله 
اثربخش با زمین خواران نیازمند یک عزم و اراده ملى 
و همگانى است، افزود: سامانه پیامکى 300041735 
به عنوان پل ارتباطى بین مردم و یگان حفاظت اراضى 
استان در نظر گرفته شده و هم استانى ها مى توانند 
تمامى اخبار، اطلاعات و گزارشات خود را پیرامون 

موضوع زمین خوارى اطلاع رسانى کنند.

 افزایش حوادث جاده اى در سمیرم
 نصــف جهــان   تصادفــات و حوادث جــاده اى در 
شهرستان سمیرم دو برابر بیشتر از پارسال شده است.

معاون فرماندار سمیرم در جلســه شوراى ترافیک 
این شهرستان گفت: از ابتداى امســال تاکنون در 
جاده هاى شهرستان تصادف هاى زیادى رخ داده که 
منجر به فوت و مجروح شدن تعدادى از سرنشینان 
خودرو ها شده است که باید ریشه یابى و علت افزایش 

تصادفات نسبت به سال گذشته بررسى شود.
احمد رضا آصفى افزود: حوادث جاده اى بیشــتر در 

جاده هاى اصلى شهرستان رخ داده است که رفع نقاط 
حادثه خیز این جاده هــا مى تواند به کاهش حوادث 
جاده اى کمک کند.وى به عبور کامیون ها با بار زیاد از 
شهر حنا اشاره کرد و گفت: با استقرار پلیس راهور در 
این شهر کامیون هاى متخلف اعمال قانون مى شوند.
معاون فرماندار ســمیرم گفت: شهرســتان سمیرم 
داراى 1900 کیلومتر جاده اســت که اداره راهدارى 
باید با اولویت بندى نقاط حادثه خیز را رفع و علائم 

هشدارى نصب کند.

خاموشى کم در شهرستان آران و بیدگل
 نصف جهان   بــا وجود اوج پیک مصــرف برق در 
شهرستان آران و بیدگل خاموشى بسیار پایینى طبق 

برنامه داشته ایم و یاخاموشى براثرحادثه بوده است.
معاون بهره بردارى مدیریت اموربرق شهرســتان 
آران وبیدگل، این شهرســتان را یکــى ازگرمترین 
شهرســتان هاى اســتان معرفى کرد وگفت: طبق 
برنامه، فقط درروزشــنبه وســه شــنبه دوساعت 

خاموشــى درشــهرك هاى صنعتى داریم ودربقیه 
ســاعات وروز ها برق صنایع به صورت کامل وصل 

وصنایع به تولیدخودادامه مى دهند.
مهدیزاده از شــهروندان آران و بیدگلى خواست تا 
درمصرف برق در ایام اوج پیک بارصرفه جویى و از 
استفاده از وسایل پر مصرف غیرضرورى درساعات 

اوج مصرف خوددارى کنند.

 اصلاح کلکتور تصفیه خانه فاضلاب
 نصف جهان عملیات بازســازى واصــلاح کلکتور 
تصفیه خانه فاضلاب در جاده سنگبرى هاى محمود 

آباد پایان یافت.
مدیرکل مدیریت بحران استاندارى اصفهان گفت: 
بر اساس گزارش رسیده مبنى بر نشست محور جاده 
خاکبردارى بر اثر شکستگى لوله بتنى 800میلیمترى 

در عمق 3 متر عملیات اصلاح و تعویض 6 متر لوله و 
پر سازى و ایمن سازى محل اجرا شد. 

منصور شیشــه فروش افزود: عملیات بازســازى 
واصلاح کلکتور تصفیه خانه فاضلاب این محور پس 
از 5 ساعت تلاش عوامل فنى شرکت آب و فاضلاب 

به پایان رسید.

نصب حفاظ بتنى در 12 کیلومتر از محور هاى شریانى 
 نصــف جهان   نصــب 12 کیلومتر حفــاظ بتنى در 

محور هاى شریانى اصفهان در دست اجرا است.
رییس اداره ایمنى راه و حریــم اداره کل راهدارى 
و حمل و نقل جاده اى اصفهــان گفت: از جمله این 
طرح ها نصب حفاظ بتنى مفصلى در محور اصفهان- 
نایین در محدوده پل دره شورى تا جیلان آباد به طول 
پنج کیلومتر است، که اجراى آن با 150 میلیارد ریال 
اعتبار از خرداد امسال آغاز شده و تاکنون 50 درصد 
پیشرفت داشــته است.محمدحســن محمدزمانى 
همچنین پیشرفت فیزیکى نصب حفاظ ایمنى بتنى 

را در محدوده روستاى خیرآباد محور آزادراه ذوب آهن 
در شهرستان فلاورجان 90 درصد اعلام کرد و افزود: 
خرید و نصب نیوجرسى چهارمترى مفصلى زیرگذر 
ونهر در شهرســتان فلاورجان محــور پلیس راه-

دیزیچه نیز با بیــش از 40 میلیارد ریــال هزینه در 
مدت یک ماه در هزار و 200 متر از این مقطع به اجرا 
درآمده است.محمدزمانى گفت: سیستم روشنایى در 
سه کیلومتر از محور بادرود- نطنز با اعتبار 90 میلیارد 
ریال نیز در حال اجراست و تاکنون 60 درصد پیشرفت 

داشته است.

آبرسانى سیار به 1200 خانوار از عشایر سمیرم
 نصف جهان   با توجه به خشکســالى ها و خشــک 
شــدن منابع آبى در شهرستان ســمیرم اداره امور 
عشــایر به 1200 خانوار از عشــایر این شهرستان 
آبرســانى مى کند.رئیس اداره امور عشــایر سمیرم 
گفت: 4700 خانوار عشــایر ایل قشــقایى به مدت 
پنج ماه از سال از مراتع ییلاقى سمیرم براى چراى 
دامهایشان اســتفاده مى کنند.على رحیمى افزود: 
اداره امور عشایر با چهار دستگاه تانکر آبرسان 480 

متر مکعب آب آشامیدنى ســالم و بهداشتى را براى 
عشایرى که به منابع آب سالم دسترسى ندارند منتقل 

مى کند.
وى گفت: خشکســالى هاى چند سال اخیر موجب 
شده اســت در برخى از نقاط شهرستان چشمه ها و 
قنواتى که عشایر و کشاورزان اســتفاده مى کردند 
خشک شــود و به همین دلیل براى عشایر با تانکر 

آبرسانى مى شود.

سخنگوى سازمان آتش نشانى و خدمات ایمنى شهردارى 
اصفهان گفت: محبوس شدن در آسانسور در هفته گذشته 
بیشترین افزایش موارد محبوسى در اماکن بسته را به خود 

اختصاص داد.
سرآتشیار محمد شــریعتى افزود: هفته گذشته 54 مورد 
محبوسى در اماکن بسته و آسانسور به سازمان آتش نشانى 
اصفهان گزارش شد که بیشترین دلیل از بین سایر دلایل 
مربوط به قطع شــدن برق و گیر افتادن در آسانســور با 
تعداد 33 مورد گزارش بوده و مابقى محبوسى در منزل، 

کارگاه هاى صنعتى و سرویس هاى بهداشتى بوده است.
وى ادامه داد: البته موارد نقص فنى، انجام نگرفتن بازدید 
دوره اى، قدیمى بودن آسانســورها، استفاده بیش از حد 

ظرفیت و فشــار دادن کلید باز و بسته شدن آسانسور به 
طور همزمان و ایجاد اختلال از دیگر دلایل محبوسى در 

اماکن بسته آسانسور بوده است.
وى با اشاره به اینکه براى گزارشات محبوسى حداقل 2 
نیرو همزمان از ایستگاه هاى آتش نشانى اعزام مى شوند، 
بیان کرد: خروج چندین نیرو از ایستگاه هاى آتش نشانى 
به طور همزمان به دلیل موارد مختلف گزارش محبوسى 
ریسک مدیریت بحران در سایر موارد را به همراه دارد زیرا 

نیروهاى امدادى از ایستگاه ها خارج مى شوند.
شریعتى در ادامه به گزارشــى از تعداد تماس هاى هفته 
گذشته اشاره کرد و گفت: بیش از 14 هزار تماس در هفته 
گذشته با سامانه 125 آتش نشانى برقرار شد که 284 مورد 

آن منجر به اعزام تیم عملیات اطفا و امداد و نجات از 27 
ایستگاه آتش نشانى کلان شــهر اصفهان شد که 129 

مورد آن حریق منازل، مراکز تجارى و خودرو بوده است.
وى اظهار کــرد: از 284 مورد عملیات هفته گذشــته، 
103 مورد حوادث مختلف از جمله تصادف هشت مورد، 
گودبردارى و تخریب غیر اصولى و ریزش آوار 15 مورد، 
نشست زمین پنج مورد و سقوط پنج مورد و مابقى سایر 

موارد گزارش شده است.
ســخنگوى ســازمان آتش نشــانى و خدمــات ایمنى 
شــهردارى اصفهان اضافه کرد: همچنین نجات 96 نفر 
از شهروندان از دیگر اقدامات آتش نشانى در هفته گذشته 

بوده است.

افزایش آمار محبوس شدن در آسانسور در اصفهان

 رییس پلیس آگاهى فرماندهــى انتظامى اصفهان از 
دستگیرى اعضاى باندى که بصورت مسلحانه احشام 
و همچنین اموال ســاختمان هاى نیمه ساز را سرقت 

مى کردند، خبر داد.
سرهنگ حسین ترکیان روز سه شــنبه افزود: در پى 
وقوع چند فقره سرقت مسلحانه و شکایت مالباختگان، 
این موضوع در دستورکار کاراگاهان اداره عملیات ویژه 

پلیس آگاهى استان اصفهان قرار گرفت.
وى اظهار داشت: کارآگاهان پس از بررسى محل هاى 
وقوع سرقت و انجام اقدامات تخصصى و جمع آورى 

سرنخ هاى موجود در صحنه هاى سرقت، سرانجام رد 
پاى باند پنج نفره سارقان غیربومى را در این سرقت ها 

بدست آورد و آنها را در رصد هوشمندانه خود قرار داد.
رییس پلیس آگاهى اصفهان تصریح کرد: تحقیقات 
در این  باره ادامه داشــت تا اینکه کارآگاهان دریافتند 
سارقان قصد ســرقت دیگرى را در شــهر اصفهان 
دارند که به سرعت وارد عمل شدند و پس از شناسایى 

مخفیگاه متهمان، آنها را به محاصره خود درآوردند.
ســرهنگ ترکیان عنوان کرد: ســارقان که راه فرار 
نداشــتند به ســمت ماموران تیراندازى کردند که در 

نهایت پس از نیم ســاعت درگیرى، تمــام این افراد 
دستگیر و در بازرســى از محل آنها، یک قبضه سلاح 
کلت کمرى و سه تیر فشــنگ جنگى، 500 کیلوگرم 
ســیم حرارتى، یک دستگاه موتورســیکلت و چهار 
دستگاه خودروى مورد اســتفاده باند را در سرقت ها 

کشف شدند.
وى خاطرنشان کرد: سارقان که به چهار فقره سرقت 
از ســاختمان هاى نیمه ســاز و 2 فقره سرقت احشام 
بصورت مســلحانه و زورگیرى اقرار کردند، تحویل 

مرجع قضایى شدند.

درگیرى پلیس با اعضاى باند سرقت مسلحانه در اصفهان



0404تکنولوژىتکنولوژى 4918چهارشنبه  3 مرداد ماه  1403 سال بیست و یکم

دمای پردازنده های 
Arrow Lake اینتل به 

۱۰۵ درجه می رسد!
به نظر مى آید که براى نسل بعدى پردازنده هاى دسکتاپ اینتل باید 
به دنبال کولر قدرتمندترى باشید. بر اســاس داده هاى منتشر شده 
ظاهراً پردازنده هاى Arrow Lake تیم آبى داغ تر از 
نسل فعلى بوده و اطلاعات لو رفته از مشخصات 
این پردازنده نیز موید همین امر اســت. جزئیات 
بیشتر درباره این پردازنده ها را در شهر سخت افزار 

بخوانید.
در گزارش  منتشــر شده توســط tomshardware آمده که ظاهراً 
اینتل حداکثر دماى اتصال حرارتى (TJMAX) را براى پردازنده هاى 
Arrow Lake و Panther Lake به 105 درجه سانتى گراد افزایش 

داده است.
این اطلاعات توسط برخى منابع خبرى معتبر به بیرون درز کرده که 
ظاهراً به نمونه هاى اولیه پردازنده هاى بعدى اینتل و اســناد منتشر 

نشده دسترسى دارند.
Alder در مقام مقایسه حداکثر دماى اتصال حرارتى پردازنده هاى 
Lake و Raptor Lake اینتل برابر 100 درجه ســانتى گراد عنوان 

شده است.
اکنون به نظر مى آید که دماى TJMAX پردازنده هاى اینتل بین 105

تا 110 درجه سانتى گراد در نظر گرفته شده و این یعنى کاربران باید 
به دنبال خنک کننده هاى قدرتمندترى بگردند.

TJMAX یا همــان TJunction Max را مى تــوان حداکثر دمایى 

دانســت که پردازنده مى تواند بدون مشــکل در آن دمــا فعالیت 
کند.

در صورتى کــه دماى پردازنده از مقدار مشــخص شــده به عنوان 
TJMAX بالاتــر بــرود، مکانیزم هــاى کنترلى پردازنــده فعال 

شــده و با کاهش عملکرد تراشــه، دماى آن را کاهــش مى دهند 
که این امر موجــب کاهش فرکانــس و توان عملیاتــى پردازنده 

مى شود.
به نظر مى آید با تنظیم دمــاى TJMAX پردازنده هــا در محدوده 
105 درجه ســانتى گراد، بســیارى از ســازندگان باید در طراحى 

ســخت افزارهاى خود تجدید نظر کننــد. خصوصاً خنک نگه 
داشتن لپ تاپ ها در دماى 100 تا 105 درجه 

مى تواند به یک چالش براى سازندگان 
تبدیل شود.

TJMAX از طرفى افزایش دماى
بدان معناســت کــه اینتل از 
عملکرد پردازنده هاى نسل 
جدید خود در دماهاى بالاتر 

مطمئن است. 

به نظر مى آید که مدیران AMD اســتراتژى خود را تغییر داده و قصد دارند 
ماهیت این شرکت را از سخت افزار را به نرم افزار تغییر دهند! در همین رابطه 
برخى از مدیران ارشد تیم سرخ با دعوت از اصحاب رسانه از برنامه هاى خود 

براى این تغییر بزرگ پرده برداشته اند.
تاکید بر نرم افــزار، API ها و تجربیــات هوش مصنوعــى از مهم ترین 
استراتژى هاى جدید است که مدیران تیم سرخ بر آن تاکید داشتند. تفاوت 
عمده بین AMD و NVIDIA این است که AMD یک شرکت سخت افزارى 

بوده که نرم افزار را براى پشتیبانى از سخت افزار خود تولید مى کند.

این در حالى اســت که NVIDIA یک شــرکت نرم افزارى بوده که براى 
سرعت بخشــیدن به عملکرد نرم افزارهاى خود، سخت افزارى را در کنار 
خود طراحى مى کند. بنابراین به نظر مى آید که AMD در حال چرخش به 

سمت نرم افزار است.
مدیران تیم ســرخ بر این باورند که اکنون مجموعه کاملى از سخت افزار 
محاســباتى را در اختیار دارند و اکنون وقت آن رســیده کــه پلتفرم هاى 
نرم افزارى جدیدى ایجاد شــود. در واقع رویکرد سخت افزارى AMD به 

فناورى با موفقیت محدودى در بازار روبرو شده است.

علیرغم داشتن ریزمعمارى هاى برتر که بعضاً بهتر از اینتل است، این شرکت 
به ســختى یک چهارم بازار پردازنده ها را در اختیار دارد. در بازار کارت هاى 
گرافیک اوضاع بهتر از این نبوده و تنها یک ششم بازار در اختیار تیم قرمز 

است. 
مشکل شــماره یک فناورى AMD درگیرى نسبتاً کمتر با پلتفرم هاى نرم 
افزارى بوده است. همین امر تیم سرخ را به این نتیجه رسانده که به سراغ 
پلتفرم هاى نرم افزارى بروند و از توانایى هاى مهندسان این شرکت در زمینه 

نرم افزار بهره بیشترى ببرند.

اگر طى چند وقت اخیر سرعت مرورگر کروم 
شــما کاهش پیدا کرده یا اگر متوجه شدید 
برخى از تغییراتى که در ســایت ها اعمال 
شده را نشان نمى دهد، وقت پاك کردن کش 
گوگل کروم در گوشى فرا رسیده اســت. در حقیقت حتى اگر 
مشکلى با مرورگر خود ندارید باز هم توصیه مى شود هر از چند 
گاهى به پاکسازى کوکى و کش مرورگر خود بپردازید؛ چه از 
کروم استفاده مى کنید و چه از مرورگر دیگرى. اما چگونه حافظه 
مرورگر گوشى را پاك کنیم؟ در این مطلب پلازا به این سوال 

پاسخ خواهیم داد.
با حذف کوکى ها، شما از حساب کاربرى خود در اکثر سایت ها 
خارج خواهید شــد و مجددا باید با رمزعبور و نام کاربرى وارد 
شوید. اما در صورتى که کوکى هاى مرورگر را پاك کرده ولى 
گزینه همگام سازى با سایر دستگاه ها را فعال کرده باشید، کروم 
همچنان شما را در حساب گوگل نگه مى دارد. اما کوکى ها از 

سایر دستگاه ها پاك خواهد شد.
براى خروج از حســاب گوگل، باید از داخل کروم و به صورت 

دستى از حساب گوگل خود Sign out کنید.
با پاك کردن کش کروم تمامى تصاویر و اطلاعات سایت ها که 

روى گوشى شما ذخیره شده باشند حذف مى شوند.
براى حذف سریع حافظه کروم، مى توانید در نوار آدرس 
مرورگر، Clear browsing data را وارد کرده و روى 
گزینه نمایش داده شــده بزنید تا به صفحه حذف دیتا 

دسترسى پیدا کنید.
مرورگر کروم حجم قابل توجهى از اطلاعات را در شکل 
کوکى و کش ذخیره مى کنــد. از آنجایى که مراحل حذف 
تاریخچه، دیتا و کوکى ها در کروم یکسان است، ما در همین 
بخش به نحوه پاك کردن کوکی ها در گوگل کروم اندروید و 

ایفون خواهیم پرداخت.

ابتدا وارد برنامه شوید و سپس از گوشــه بالاى سمت راست 
صفحــه Google Chrome cache / پــاك کردن حافظه 
گوگل کــروم اندرویدرا لمــس کنید. از فهرســت به نمایش 
درآمده، گزینه History را انتخاب کنید. در صفحه تاریخچه 

مرورگر، روى گزینه Clear browsing data بزنید. در 
این صفحه علاوه بر تاریخچه، مى توانید موارد دیگرى 

را هم پاك کنید.
 مى توانید از بخــش Time range بــازه زمانى را از 
حداقل 1 ساعت قبل تا از ابتدا، انتخاب کنید. پایین تر 

چندین گزینه وجود دارد:

 :Browsing History گزینه
که همان تاریخچه مرورگر شما است.

:Cookies and site data گزینه
 که مربوط به کوکى ها و دیتاى مربوط به ســایت ها است. با 
انتخاب این گزینه شــما از حســاب کاربرى خود در سایت ها 

خارج خواهید شد.

:Cached images and files گزینه
 این گزینه همانطور که مشخص است، شامل کش برنامه است. 
با انتخاب این گزینه مى توانید حافظه گوشى را خلوت تر کنید و 

اگر برنامه دچار مشکلى شده است، آن را برطرف نمائید.
در این قسمت با مشخص کردن موارد دلخواه و انتخاب گزینه 
Clear data مى توانید این موارد را حذف کنید. اما اگر از بالاى 

صفحه به زبانه Advanced بروید، 3 گزینه اضافى دیگر هم 
قابل انتخاب خواهند بود. این گزینه ها شــامل رمزهاى عبور 
ذخیره شده، داده هاى مربوط به فرم هاى سایت ها و همچنین 

تنظیمات سایت ها مى شوند.

پاك کردن حافظه کروم در آیفون، کمى متفاوت از اندروید اما 
به همان سادگى اســت. در قدم اول باید از پایین سمت راست 
History صفحه، روى سه نقطه بزنید و در منو پاپ آپ، گزینه

را انتخاب کنید.
Clear Browsing در صفحه بعدى و در انتهاى صفحه، گزینه

Data را انتخاب کنید. حالا از قسمت TimeRange، مى توانید 

بازه زمانى داده هایى که مى خواهید پاك شوند را مشخص کنید. 
از پایین این بخش هم مى توانید مواردى  که مى خواهید پاك 
شوند، از جمله تاریخچه، کوکى ها، کش، رمزهاى عبور و فرم ها 

را انتخاب کنید.

AMDAMD یک شرکت نرم افزاری می شود! یک شرکت نرم افزاری می شود!

چگونه کش و کوکی ها را حذف کنیم

قابلیت جدید معرفى شــده براى اینســتاگرام اکنون به ریلز 
مى آید. این به روزرسانى  امکان اضافه کردن چندین آهنگ 

به ریلزهاى اینستاگرام را فراهم مى کند.
اینستاگرام که با به روزرسانى هاى پیوسته خود 
هدف جذب بیشــتر کاربران را دارد، با معرفى این قابلیت جدید 
توانسته توجه سازندگان ریلز را به خود جلب کند. با به روزرسانى 

multi-) بزرگى که امروز عرضه شده است، قابلیت چندصدایى
sound) اکنون براى ریلزهاى اینستاگرام در دسترس 

است. در اینجا جزئیات این قابلیت را بررسى مى کنیم.
اینســتاگرام پیش از این گزینه هاى محــدودى براى 

ویرایش صدا براى سازندگان ریلز ارائه مى داد، اما اکنون 
با به روزرسانى اخیر خود این محدودیت ها را حذف کرده و 

امکان افزودن تا 20 صداى مختلف را به طور همزمان فراهم 
کرده است. این به روزرســانى که با عنوان قابلیت چندصدایى 
معرفى شــده اســت، به کاربران اجازه مى دهد تا 20 آهنگ 
مختلف را در یک ویدیوى ریلز اســتفاده کننــد. پیش از این 
به روزرســانى، کاربران مجبور بودند براى ترکیب صداها از 
چندین برنامه  مختلف استفاده کنند، اما اکنون مى توانند همه 
فعالیت هاى ویرایش صدا را داخل خود اینستاگرام انجام دهند. 

یکى از بهترین قابلیت هاى این به روزرسانى امکان افزودن صداهاى مختلف 
به لحظات مختلف وجود دارد. این بدان معناست که مى توانید صداى دلخواه را 

در لحظه دلخواه به ویدیوى خود اضافه کنید.
علاوه بــر این، بــا قابلیــت چندصدایى، قادر هســتید 
میکس هاى شخصى سازى شــده  بــراى ویدیوى ریلز 
اینســتاگرام خود خلق کنید. همچنین مى توانید صداى 
خود را بر روى صداهاى موجود اضافــه کنید، یا به آن 
افکت  اضافه کنید و غیره. این به روزرسانى که از امروز 
به صورت جهانى منتشر شــده است، ممکن است 
بلافاصله براى همه در دســترس نباشــد، اما در 
روزهاى آینده براى همه کاربران منتشر خواهد شد.

 براى استفاده از این قابلیت جذاب کافیست که بر 
روى دکمه بعلاوه در صفحه اصلى کلیک کنید 
و از آنجا بخش بارگذارى ریلز را انتخاب کنید. 
سپس مانند گذشته ویدیوى ریلز خود را ضبط 
یا بارگذارى کرده و روى دکمه بعدى کلیک 
کنید. در اینجا مى توانیــد براى باز کردن پنل 
ویرایش صفحه را به بالا بکشــید و از طریق دکمه 

افزودن صدا، تا 20 صداى مختلف را اضافه کنید.

تا تا ۲۰۲۰ آهنگ به ریلز اینستاگرام اضافه کنید آهنگ به ریلز اینستاگرام اضافه کنید

 اضافه کردن چندین آهنگ 
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0افزودن صدا، تا 0

شود.
 نظر مى آید با تنظیم دمــاى

10 درجه ســانتى گراد، بســیارى از ســازندگان
ســخت افزارهاى خود تجدید نظر کننــد. خصوصاً خنک نگه

105 درجه  5 تا داشتن لپ تاپ ها در دماى 100
مى تواند به یک چالش براى سازندگان 

تبدیل شود.
TJMAX از طرفى افزایش دماىX

بدان معناســت کــه اینتل از
عملکرد پردازنده هاى نسل 
جدید خود در دماهاى بالاتر 

مطمئن است. 

بر
ل دستى از حساب گو

با پاك کردن کش کروم تمامى تصاویر
روى گوشى شما ذخیره شده باشند حذف مى شو
براى حذف سریع حافظه کروم، مى توانید د
وار Clear browsing data را aمرورگر،

گزینه نمایش داده شــده بزنید تا به ص
دسترسى پیدا کنید.

مرورگر کروم حجم قابل توجهى از اط
کوکى و کش ذخیره مى کنــد. از آنجا
تاریخچه، دیتا و کوکى ها در کروم یکس
بخش به نحوه پاك کردن کوکی ها در

ایفون خواهیم پرداخت.

وان پلاس با تبلت پد 2 به دنیاى تبلت ها بازگشته است تا شاید 
بتواند به عنوان یک تبلت اندرویدى نقشــى همانند آیپد ایر را 
داشته باشد. وان پلاس پد 2 با تراشه قدرتمندتر، صفحه نمایش 
بزرگتر، فضاى ذخیره سازى بیشتر و سیستم صوتى ارتقا یافته نسبت 

به نسخه قبلى روانه بازار خواهد شد.
این تبلت جدید به تراشه قدرتمند اسنپدراگون 8 نسل 3 مجهز شده است که ارتقاء 
قابل توجهى نسبت به مدل سال گذشته به حساب مى آید. نمایشگر محصول نیز 
بهبود یافته و پنل ۳K بزرگتر 1/12 اینچى با نرخ تازه سازى 144 هرتز ارائه مى دهد. 
در حالى که هنوز مانند نسل قبلى خود یک صفحه نمایش LCD است، اما حداکثر 
روشنایى 900 نیت را به کاربران ارائه مى دهد.درست مانند محصول سال گذشته، 
Dolby) پشــتیبانى  Atmos) پد جدید هم از دالبــى اتموس
مى کند، اما داراى شش بلندگوى استریو در دو طرف دستگاه 
است. بدین ترتیب بخش صدا با 
این مجموعه بلندگو بازنگرى 
اساسى شده است که هدف 
آن ارائه یک تجربه صوتى 

غنى و قدرتمند است.
بــه  تراشــه  ارتقــاء 
اسنپدراگون نویدبخش 

افزایش قابل توجه عملکرد نسبت به تراشه مدیاتک دایمنسیتى 9000 در مدل 
قبلى است. در حالى که ممکن است نتایج بنچمارك در مقایسه با تبلت هاى آیپد 

به نفع تراشه M۲ اپل باشد، تبلت پد 2 براى اکثر فعالیت ها باید روان و کارآمد باشد.
وان پلاس پد 2 با ویژگى هایى مانند تبدیل متن به گفتار و ابزار ویرایش عکس با 
هوش مصنوعى ادغام مى شود. این محصول همچنین با لوازم جانبى اختیارى نظیر 
قلم اســتایلوس 2 با قیمت 99دلار و یک کیبورد هوشمند با قیمت 150 دلار ارائه 

مى شود.
Pad2 همان باترى 9510 میلى آمپر ساعتى مدل اصلى را حفظ کرده است که نوید 
عمر طولانى را مى دهد. با این حال، با نمایشگر بزرگتر، ممکن است عمر باترى در 
اســتفاده واقعى با زمان آماده به کار 43 روزه تبلیغ شده مطابقت نداشته باشد. این 
تبلت به دلیل اندازه بزرگتر کمى ســنگین تر از نسل قبلى خود است، اما همچنان 

نسبتاً نازك است.
در حالى که طراحى کلى به نسخه قبلى شباهت دارد، پد 2 پیشرفت هاى کلیدى در 
پردازنده، صفحه نمایش و صدا ارائه مى دهد. اما در نهایت اینکه این محصول در این 

بازار رقابتى متمایز شود، به عملکرد آن در استفاده واقعى بستگى دارد.
 وان پلاس پد 2 با حداقل قیمــت 550 دلار براى مــدل 12 گیگابایت رم و 256
گیگابایت فضاى ذخیره سازى، هم اکنون براى پیش سفارش در دسترس است و از 
تاریخ 30 جولاى در وب سایت وان پلاس و از ماه آگوست در آمازون قابل خریدارى 

خواهد بود.

تبلت جدید وان پلاس پد تبلت جدید وان پلاس پد ۲۲ رونمایی شد رونمایی شد

y Atmos) پد جدید هم از دالبــى اتموس
مى کند، اما داراى شش بلندگوى استریو
است. بدینت
این مجمو
اساسى ش
آن ارائه
غنى و
ارتقــ
اسنپد

 سمت راست
 کردن حافظه 
ــت به نمایش 
تاریخچه حه

C بزنید. در 
رد دیگرى 

زمانى را از
د. پایین تر 

:B

:Cookie
ط به ســایت ها است. با 
 کاربرى خود در سایت ها 

:Cachedima پاكکردن حافظه کروم در آیفون، کمى متفاوت از اندروید اما
سادگىاســت. در قدم اول باید از پایین سمت راست  ا ه
History گزینه ، آ yا
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گوش ها مى توانند بینش قابل توجهى در مورد سلامتى ارائه دهند، به ویژه 
از طریق مومى که تولید مى کنند.   موم گوش یا جرم گوش، بخشى طبیعى 
و ضرورى از سیستم دفاعى گوش اســت که در محافظت در برابر آلودگى، 
باکترى ها و عفونت ها نقش دارد. با این حال، گاهى اوقات گوش ممکن است 
بیش از حد موم تولید کند و براى جلوگیرى از مشکلات احتمالى شنوایى نیاز 
به برداشتن داشته باشد.به طور کلى، بهتر است اجازه دهید گوش هاى شما، 
خود تمیز شوند، زیرا گوش ها به طور طبیعى جرم گوش قدیمى و سلول هاى 
مرده پوســت را خارج مى کنند. رنگ و قوام موم گوش مى تواند از فردى به 
فرد دیگر متفاوت باشد اما معمولا زرد یا قهوه اى، مرطوب و چسبنده است 
که نشانه هایى از موم گوش سالم است. با این حال، تغییر در رنگ و بافت موم 

گوش شما مى تواند نشان دهنده مشکلات مختلف سلامتى باشد.
موم نرم و زرد نشــان دهنده موم تازه و سالم گوش است. رنگ هاى تیره تر 
زرد با قوام قیر مانند نیز سالم هستند، اما نشان مى دهند که موم براى مدتى 
وجود داشته است.موم تکه تکه و رنگ پریده نشانه فرآیند خود تمیز شدن 
گوش است. این نوع موم اغلب در خارج از کانال یافت مى شود و توسط گوش 
به بیرون رانده شده است. افراد مبتلا به بیمارى هاى پوستى مانند اگزما یا 

پسوریازیس اغلب داراى موم گوش به این رنگ هستند.
موم گوش سیاه در ابتدا ممکن است باعث نگرانى شــود، اما شایع تر از آن 
چیزى اســت که فکر مى کنید. این تغییر اغلب نشان دهنده تجمع موم در 

گوش است که به طور طبیعى پاك نشده است.

موم سیاه پس از ماندن طولانى مدت در گوش و قرار گرفتن در معرض هوا و 
تخمیر طبیعى باکترى اکسید شده است.

براى افرادى که از سمعک اســتفاده مى کنند، موم گوش سیاه اتفاقى رایج 
است. البته در این مورد باید با پزشک صحبت کنید زیرا موم سیاه رنگ گوش 

نیز مى تواند نشان دهنده مشکلات شنوایى و وزوز گوش باشد.
قرمزى موم مى تواند نشــان دهنده وجود خون در گوش باشد. با توجه به 
رگ هاى خونى زیاد در کانال گوش ممکن است به دلیل خراش جزئى ایجاد 
شود یا نشانه اى از عفونت گوش باشد.اگر موم گوش شما به طور طبیعى تیره 
است، تشخیص اینکه آیا خونى در آن وجود دارد یا خیر، دشوار است. براى 
بررسى، مقدارى موم گوش را روى دستمال کاغذى قرار داده و فشار دهید تا 
رنگ زیرین را واضح تر نشان دهد.اگر نگران وجود خون در موم گوش خود 
هستید، بهتر است گوش هاى خود را توسط متخصص شنوایى معاینه کنید.

موم گوش سبز معمولا نشانه عفونت است، احتمالا عفونت گوش میانى، به 
ویژه اگر ترشحات سبز رنگ با بوى بد همراه باشد.

براى اینکه مطمئن شوید موم گوش سبز شما به دلیل عفونت است، به پزشک 
عمومى خود مراجعه کنید که احتمالا آن را با قطره هاى گوش آنتى بیوتیک یا 

تجویز یک دوره آنتى بیوتیک خوراکى درمان مى کند.
افــراد آفریقایــى یــا قفقــازى بیشــتر مســتعد داشــتن مــوم گوش 
مرطوب هســتند و آنهایى که اجداد آســیایى دارند معمــولا جرم گوش 

خ شک دارند.

دکتر خدیجه رحمانى متخصص تغذیه درباره انواع نان، نان هاى مرغوب 
و شیوه نگهدارى از نان براى بالا بردن ماندگارى آن مى گوید: نان هاى 
صنعتى مشــکلى ندارند، تاریخ تولید و انقضاء روى آن ها درج شده، به 
خوبى بسته بندى شده  و ویژگى هاى مشخصى دارند. آن دسته از نان هاى 
صنعتى که روى بسته آن ها درج شده نان کامل، بهترین نان ها هستند. 

شرایط این نوع نان ها از نظر سلامت و نگهدارى مشخص است. 
او درباره شیوه پخت و ماندگارى نان هاى سنتى نظر دیگرى دارد و بیان 
مى کند: شیوه یکسان و مدونى براى پخت و ماندگارى نان هاى سنتى اجرا 
نمى شود. آرد خیلى از این نان ها مناسب نیست، به همین دلیل برخى از 
نان هاى سنتى واقعا کیفیت ندارند. اگر نان سنتى مصرف مى کنید توصیه 
این است که ترجیحا از سنگک استفاده کنید. گاهى نیز مى توانید از بربرى 
استفاده کنید، در مورد تافتون و لواش توصیه بر این است که در صورتى 

که خود نان سبوس دار باشد، مصرف شود.
این متخصص تغذیه درباره ویژگى هاى نان سبوس دار توضیح مى دهد: 
البته این سبوسى که پشــت نان ها مى زنند منظور نیست. اگر پشت نان 
سبوس داشــت این تصور نباید ایجاد شــود که به عنوان نان سبوس 
دار قابل مصرف اســت، در واقع این سبوســى که اغلب مورد استفاده 
قرار مى گیرد غذاى دام اســت. در اینجا زمانى که به بهترین نان اشاره 
مى کنیم، منظور نان هایى هســتند که خود سبوس گندم در آن ها وجود 
داشــته باشــد. زمانى که گندم را آســیاب مى کنند باید در آن سبوس 

باشــد. طبق اصول پخت، ســنگک به عنوان بهترین نان باید سبوس 
بیشترى داشته باشــد، اما اینکه واقعا سبوس بیشــترى نسبت به سایر 
نان ها دارد یــا خیر بحث دیگرى اســت. این به کنتــرل کیفیت و کار 
مسوولان اجرایى بر مى گردد، ما درباره کنترل کیفیت نمى توانیم اظهار 
نظر کنیم و این کار را تنها مســوولان نظارت بــر نانوایى ها مى توانند

 انجام دهند.
رحمانى درباره بهترین نان ها و شــیوه نگهدارى آن هــا هم مى گوید: 
نان هایى که از آرد سفید تهیه مى شوند اعم از صنعتى یا سنتى هیچکدام 
براى سلامتى مناسب نیست، به همین دلیل باید حتما از نان هایى استفاده 
شود که داراى آرد سبوس دار هستند. نگهدارى نان هاى سنتى هم با توجه 
به اینکه کیفیت آردها خیلى مناسب نیست، کار چندان ساده اى نیست، 
اگر خانواده ها براى مصرف هر روز نان مى خواهند باید آن را بسته بندى 
کرده و فریز کنند، یا در واقع پس از بریدن نان آن را در کیسه و سپس در 
فریزر قرار دهند. یک یا دو ساعت قبل از مصرف نیز از فرایزر در ببیاورند 

و مصرف کنند.
او تاکید مى  کند: نان هاى سنتى ماندگارى خوبى ندارند و نمى توان دو یا 
سه روز در فریزر نگه داشت. به همین دلیل ایده آل ترین شیوه مصرف 
نان  خرید آن ها به صورت تازه و روزانه است. یعنى افراد هر روز نان تازه 
از نانوایى بگیرند که ای ن به دلیل مشغله کارى زیاد شاید براى بسیارى از 

افراد مقدور نباشد.

موم گوش از سلامت بدن چه می گوید؟ نگهداری نان در فریزر کار درستی است؟

مکمل ها حاوى انــواع ویتامین ها، مواد معدنــى، گیاهان دارویى و 
بسیارى محصولات دیگر هســتند. محصولات ویتامینى به صورت 
تک ویتامین یا ترکیبى از 13 ویتامین ضرورى بدن عرضه مى شوند 
اما در مولتى ویتامین ها معمولا ویتامین ها همراه مواد معدنى و دیگر 
ترکیبات مفید براى سلامتى انسان، ارائه مى شوند. اما آیا مکمل هاى 
ویتامین هم تاریخ انقضا دارند؟ از نظر فنى پاســخ مثبت است. البته 
ســازمان غذا و داروى ایالات متحده، درج تاریخ انقضا بر بسته هاى 
مکمل  ویتامین را اجبارى نمى داند، اما برخــى تولیدکنندگان تاریخ 

انقضا را روى بسته درج مى کنند.
تاریخ انقضا روى بسته هاى مکمل تضمین مى کند که این محصول در 
مدت ذکرشده، کارایى و ایمنى کامل دارد. تولیدکنندگان باید شواهدى 
عرضه کنند که نشان دهد ماندگارى 100درصدى کیفیت و کارایى  

مکمل ها در مدت زمان مذکور، آزمایش شده است.
تولیدکنندگان عموما مدت زمان ماندگارى مکمل ها را دو سال اعلام 
مى کنند، البته به شرطى که از ویتامین ها در بسته بندى اصلى خودشان 

و در شرایط مطلوب نگهدارى شود.
براى حفظ سلامتى و پیشگیرى از بیمارى ها به میزان خاصى ویتامین 
نیاز است. ویتامین ها به عنوان مکمل  براى جبران کمبودهاى تغذیه  
که به دلیل سلایق غذایى خاص، آلرژى، یا براى جبران غذا نخوردن 
به اندازه کافى، استفاده مى شوند. در نظر گرفتن تاریخ انقضا تضمین 

مى کند که دز مواد مغذى فهرست شده و مناسب  را دریافت کرده اید.
تمام ویتامین ها به مرور زمان، قدرت و کارایى شــان را از دســت 

مى دهند، اما برخى عوامل محیطى مى توانند این روند را تسریع 
کنند.

عوامل زیادى بر عمر مفید مکمل هــا تاثیر مى گذارند که برخى 
از آن ها قابل کنترل اند، اما برخى قبل از آنکه این محصولات به 

قفسه  مواد غذایى  شما برسند، تاثیرشان را گذاشته اند.
بخشى از اثربخشــى ویتامین ها در روند تولید از دست مى رود و 
نگهدارى و ذخیره سازى نادرســت آن ها چه در مرحله تولید، چه 
فروشگاه یا خانه مى تواند ماندگارى این مواد مغذى را کاهش دهد.

قرار گرفتن این مکمل ها در معرض اکسیژن، نور، رطوبت و دما از 
عمر مفید آن ها مى کاهد اما دما یکى از مهم ترین 

عوامل به شمار مى رود.
ویتامین هایــى کــه در دمــاى 25 درجه 
ســانتى گراد نگهدارى مى شوند، نسبت به 

ویتامین هایى که در دماهاى بالاتر نگهدارى مى شــوند، مواد مغذى 
کمترى از دســت مى دهند. نتایج مطالعه اى نشان داد که نگهدارى 
مکمل هاى مایع ویتامین دى در دماى 25 درجه در مقایسه با دماى 40

درجه، اثربخشى آن  را بیشتر حفظ مى کند.
ویتامین هاى محلول در چربى مانند ویتامیــن آ و ویتامین «اى» به 
نور و اکسیژن حساس ترند و در این شرایط سریع تر تجزیه مى شوند. 
ماندگارى ویتامین هاى محلول در آب مانند ویتامین هاى گروه ب و 
ویتامین ث به نوع ویتامین و شــرایط نگهدارى بستگى دارد. براى 
مثال ویتامین ب1 در شرایطى که سطح پى اچ (PH) افزایش مى یابد، 
قدرتش را از دست مى دهد و پایدارى اش کمتر مى شود. ویتامین ث 
هم در برابر اکســیژن، نور، گرما و همچنین دمــا و مدت  نگهدارى، 

حساس تر است.
ویتامین هاى به شــکل جامد مانند قرص ها، پودرها و کپسول ها از 
ویتامین هاى مایع ماندگارترند. محصــولات جویدنى و قرص هاى 
ویتامین هم از مایعات پایدارترند اما ســریع تر از کپسول هاى مکمل 

تجزیه مى شوند.
نگهدارى محصولات ویتامینى مایع به مراتب دشوارتر است و بیشتر 

مستعد از دست دادن خاصیت شان  هستند.
توصیه ها در مورد ماندگارى ویتامین هاى مایع بازشده متفاوت است 
و بسیارى از تولیدکنندگان براى مصرف ویتامین پس از باز کردن آن 
چارچوب زمانى ارائه نمى دهند. با این حال، ویتامین مایع بازشده باید 
طى یک سال استفاده شوند. این مدت زمان براى کودکان و نوزادان 

10 ماه است.
شواهدى که نشــان دهد مصرف ویتامین هاى تاریخ مصرف  گذشته 
آسیب مى زند، محدود اســت. البته برخى ویتامین ها مى توانند کپک 

بزنند و مصرف ویتامین هاى کپک زده قطعا مضر است.
مصرف ویتامین هاى تاریخ مصرف گذشته ممکن است بى خطر باشد 
اما آنقدر موثر و اثربخش نخواهد بود و با منقضى شدن این مکمل ها 
اثربخشى آن ها کاهش  مى یابد. بنابراین بهتر است ویتامین هایى را 
که تاریخ مصرفشان تمام شده است، کنار بگذارید و سراغ محصولات 

جدید بروید.
اثربخشى واقعى مکمل ها تنها در آزمایشگاه ها مشخص مى شود، اما 
مى توانید نکاتى را در نظر داشته باشید. قبل از مصرف ویتامین ظاهر و 
بوى آن را بررسى کنید، به خصوص اگر نزدیک به تاریخ انقضا یا بعد 
از آن باشد.  کدر شدن رنگ مکمل ها، تَرَك ها یا سایر تغییرات بافتى 
به این معنى است که مدت زمان مصرف محصول تمام شده است. 
ویتامین هاى مایع هم ممکن اســت بوى بدى بدهند، رنگ شان 
تغییر کند یا حباب هایى در آن ها ایجاد شود. هر ویتامینى را که بو یا 

ظاهرش تغییر کرده است، با خیال راحت دور بریزید.
براى نگهــدارى از مکمل هاى ویتامیــن آن ها در جاى 
خشک و خنک و دور از نور نگهدارى کنید. طبق مطالعات، 
داروهایى که در مکان هاى خشــک، خنــک، تاریک و 
به درستى نگهدارى مى شوند، تا پنج سال یا بیشتر پس از 

تاریخ انقضا 90 درصد اثربخشى دارند.
قرار دادن ویتامین ها در برابر نور و در محیط مرطوب هم 
اثربخشــى ویتامین ها را کاهش مى دهد. براى جلوگیرى 
از قرار گرفتن در معرض اکســیژن ویتامین ها را در ظرف 
دربســته نگهدارى کنید و ویتامین هاى مایــع را هم در 

یخچال بگذارید.

آیا ویتامین ها هم
 تاریخ  مصرف دارند؟ 
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یک کارشناس تغذیه به تشریح آسیب ها و مضرات مصرف 
طولانى مدت نوشابه هاى گازدار پرداخت.

فرشاد رشیدى با اشاره به مضرات بسیار نوشابه، گفت: نوشابه 
طیف وسیعى از مایعات را در برمى گیرد، اما آنچه در این بحث 
مقصود ما بوده و قرار است در خصوص مضرات آن صحبت 

کنیم نوشابه هاى گازدار شناخته شده در جامعه است.
وى افزود: طبــق تحقیقات متعدد، مصــرف طولانى مدت 
نوشابه هاى گازدار با مضرات و آســیب هاى بسیارى براى 
بدن همراه است و در همین راستا توصیه مى شود مصرف این 

نوشیدنى از برنامه غذایى افراد کنار گذاشته شود.
رشیدى در تشریح مضرات نوشــابه، مهمترین آن را وجود 
مقادیر زیاد قند در نوشابه هاى گازدار عنوان و تصریح کرد: 
نوشابه هاى گازدار مقدار زیادى قند دارند، اما به دلیل وجود گاز 
درون آنها، افراد کمتر طعم شیرینى آن را احساس مى کنند و 

همین قند به راحتى بدن را دچار آسیب مى کند.
وى افزود: قند زیاد موجود در نوشــابه خطر ابتلا به چاقى و 
متعاقب آن ابتلا به دیابت و فشار خون بالا را به همراه دارد، 
همچنین این قند موجب افزایش پوسیدگى دندان ها مى شود.

این کارشناس تغذیه گفت: همچنین قند موجود در نوشابه به 
تدریج ذائقه افراد را به سمت استفاده از خوراکى هاى شیرین 
سوق مى دهد که باز هم زمینه ســاز ابتلاى افراد به چاقى و 
سایر بیمارى هاى مرتبط با آن مى شــود. علاوه بر اینها قند 
موجود در نوشــابه موجب ایجاد نفخ در سیســتم گوارشى 

مى شود.
این کارشــناس تغذیه ماده خطرناك دیگر در نوشابه را اسید 
فسفریک دانست و افزود: این اسید فسفریک موجب کاهش 
جذب کلسیم در بدن شده و در طولانى مدت زمینه ساز ابتلا 
به بیمارى هاى مفاصل و بویژه پوکى اســتخوان مى شــود، 
همچنین اسید فسفریک روند پوسیدگى دندان ها را تسریع 

مى کند.
رشیدى به گاز موجود در نوشابه هم اشاره و تصریح کرد: گاز 
کربنیک موجود در نوشــابه هم در طولانى مدت زمینه ساز 
ابتلا به سرطان اســت و موجب ضعف در عملکرد دستگاه 

گوارش مى شود.
این کارشناس تغذیه به مواد نگهدارنده موجود در نوشابه ها 
هم اشــاره و تصریح کرد: این مواد هم در طولانى مدت در 

ابتلاى افراد به سرطان نقش دارند.
رشیدى گفت: متاسفانه بسیارى مردم خیلى از مواقع براى رفع 
عطش اقدام به نوشیدن نوشابه مى کنند، در حالى که برخلاف 
تصور عموم مصرف نوشــابه به دلیل قند بالاى آن موجب 

تشدید کم آبى بدن شده و عطش فرد را افزایش مى دهد.
این کارشناس تغذیه اشاره اى هم به نوشابه هاى انرژى زا کرد و 
افزود: متاسفانه مصرف این نوع نوشابه ها به دلیل عنوان جذاب 
آن در میان جوانان و نوجوانان افزایش پیدا کرده، درحالى که 
مصرف این نوع نوشــابه ها به دلیل کافئین بالاى موجود در 
آن روى سیستم عصبى اثرگذار اســت و موجب بى قرارى و 

بى خوابى افراد مى شود. 
وى افزود: همچنین مصرف این نوع نوشابه ها در برخى افراد 

بویژه کودکان موجب ایجاد حساسیت مى شود.

اگر هر روز 
نوشابه بخورید... رایج ترین قسمتى که معمولاً جوش را در آن تجربه مى کنید، روى 

پیشانى و بینى اســت. طبق اطلاعات موجود، منافذ پوست در این 
قسمت ها باز تر از قسمت هاى دیگر است و در نتیجه آلودگى ها، 
سلول هاى مرده پوست و چربى راحت لابلاى آن ها نفوذ مى کند.

جوش روى پیشــانى و بینى ممکن اســت در هر نقطه اى از این 
قسمت ها رخ بدهد؛ اما براى خیلى از افراد دقیقاً وسط ابرو اتفاق مى 
افتد. وسط ابرو جایى است که تجمع مو در آنجا بسیار بالا است و از 
طرفى شما در این ناحیه از موچین، نخ و وکس استفاده مى  کنید؛ اما 
فولیکول مو باقى مى ماند و احتمال اینکه آلودگى به خاطر استفاده از 
این لوازم در آنجا بالا برود، بیشتر خواهد بود که قطعاً باید راهى براى 

جلوگیرى از جوش وسط ابرو باشد.
انواع جوش وسط ابرو

جوش ابرو مانند هر جوش دیگرى در صورت، به خاطر کثیف شدن 

منافذ است؛ اما باید انواع آن را بشناســید. به طور کلى این جوش  
ها شامل پاسچول ها، پاپیول ها و جوش هاى کیستى هستند که 
همه آنها بخاطر کثیفى منافذ پوست اتفاق مى افتد و گاهى اوقات 
به خاطر ژنتیک که پوست چرب را ایجاد مى  کند و گاهى به خاطر 
عوامل محیطى مثل آرایش و رژیم غذایى رخ مى دهد. بعضى وقت 
ها هم پوست شما در این ناحیه به یک کار خاص مثلاً وکس واکنش 
نشــان مى دهد. بروز آکنه و جوش وســط ابرو میتواند به دلایل 

مختلفى باشد. 
اصلاح و وکس نامناسب

اگر مى خواهید وکس کنید، باید حواستان به پوست وسط ابرو باشد. 
راه هایى که مى توانید در پیش بگیرید، استفاده از ترکیب لیمو، آب 
و شکر است. شــکر مى تواند مو را از روى پوست بردارد و از ایجاد 
التهاب و آسیب به پوســت جلوگیرى کند؛ در صورتى که وکس به 

خاطر مواد فعالى که داخل خودش دارد، عامل ایجاد آسیب و قرمزى 
روى پوســت خواهد بود؛ اما اگر از وکس استفاده نمى کنید و دچار 
جوش وسط ابرو مى شوید؛ احتمالا در بدن تان مشکلى وجود دارد.

غذایى که مى خورید
از طرفى غذایى که مى خورید هم نقش مهمى در ایجاد شــدن یا 
نشدن جوش دارند؛ مخصوصا اگر این جوش روى بینى و پیشانى تان 
باشد. بدین منظور از غذاهایى که حاوى اسید چرب امگا 3 هستند؛ 

استفاده کنید و از طرفى مصرف لبنیات را کاهش دهید.
چربى اضافه پوست

اما به طور کل رایج ترین دلیل براى جوش وسط ابرو چربى اضافه 
روى پوست است. پوست چرب مى تواند یک عامل ژنتیکى باشد یا 

براى کسانى که از درمان غلط استفاده مى کنند؛ رخ دهد. 
اگر نمى  دانید که پوست چرب یا ترکیبى دارید و کارهایى مثل وکس 

را هم انجام نمى دهید، بهتر است با متخصص پوست مشورت کنید 
تا ببینید که علت دقیقا چیست و چگونه باید آن را برطرف کنید.

علت جوش وسط ابرو چیست ؟

دانشیار بیمارى هاى مغز و اعصاب دانشگاه علوم پزشکى 
مشــهد گفت: مصرف بى رویه مُسکن ها و عدم بهبودى 
سردرد فرد مبتلا، مى تواند نوعى وابستگى به دارو و چرخه 
معیوبى از سردرد هاى ناشى از مصرف مسکن را ایجاد کند.
دکتر فریبرز رضایى طلب اظهار کرد: سردرد یکى از علائم 
شایع در بین عموم افراد است و کمتر کسى وجود دارد که در 
طول عمرش دچار سردردهاى مختلف اعم از سردردهاى 

تنشى، سردردهاى ناشى از میگرن و ... نشده باشد.
وى مصرف بى رویه ى داروهاى مســکن را زمینه ســاز 
تشدید سردرد ها در افراد دانست و گفت: فردى که حداقل 
یک روز در میــان یا هر روز، مصرف مســکن را به مدت 
حداقل سه ماه دارد و سردردش بهبود پیدا نمى کند، باید 
مصرف داروى مســکن را متوقف کند چون وابستگى به 
دارو ایجاد شده و در این شرایط با مصرف زیاد و بى رویه 
مسکن و عدم بهبودى سردرد فرد مبتلا، مشکلات خلقى 
و اضطراب هم در او ایجاد مى شود، که خود تشدید کننده 
سردرد است.بنابراین فرد در یک چرخه معیوبى قرار مى 
گیرد و با بروز ســردرد ملزم به مصرف مسکن مى شود، 
سپس مصرف آن و عدم بهبودى مجددا منجر به اضطراب 
و پس از آن سردرد مى شود. ضمن اینکه مصرف بى رویه 
مســکن مى تواند عوارضى همچون مشکلات کلیوى 
وگوارشى را هم ایجاد کند، لذا پیشنهاد میشود فرد براى هر 
سردرد درمان مختص خود را با مراجعه به پزشک دریافت 
کرد.وى همچنین گفت: سردردى که طى دو تا سه هفته 
اخیر به یکباره به وجود آمده و موجب ناراحتى و تارى دید 
در فرد شده بسیار مهم است و این علائم مى تواند نشانگر 
مشــکلات مغزى جدى ترى باشــد. دکتر رضایى طلب 
تاکید کرد: همراه با بیمارى سردرد، چنانچه فرد با علائمى 
همچون، افت هوشیارى و آگاهى نسبت به محیط، افزایش 
شدید فشارخون،گزگز و مورمورشدن یکطرفه بدن روبرو 

شد ، باید سریعا به متخصص مغز و اعصاب مراجعه کند.

اگر درد دارید 
مسکن نخورید
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آگهى تحدید حدود اختصاصى
چون تحدید حدود ششــدانگ یکباب کارگاه ( نجارى ) پلاك شماره 438 فرعى 
از 37/30 واقع در اشنســتان بخش 14 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتى به نام 
اعظم نصر اصفهانى فرزند حسن نسبت به دو دانگ مشاع و شرکا در جریان ثبت 
است به علت عدم حضور متقاضى ثبت به عمل نیامده اینک بنا به دستور قسمت 
اخیر از ماده 15 قانون ثبت و بر طبق تقاضــاى نامبرده تحدید حدود ملک مرقوم 
در روزسه شنبه مورخ 1403/5/30 ساعت 9 در محل شروع و به عمل خواهد آمد. 
لذا به موجب این آگهى به کلیه مالکین و مجاورین اخطــار میگردد که در روز و 
ساعت مقرر در محل حضور یابند . اعتراضات مجاورین و صاحبان املاك مطابق 
ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدى تا (30) روز پذیرفته 
خواهد شد و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده هاى معترضى 
ثبت معترض ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره بایستى با تقدیم 
دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایى گواهى تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره 
تسلیم نماید . تاریخ انتشار: 1403/05/03 -م الف: 1756843- مدیر واحد ثبتى 
حوزه ثبت اسناد و املاك غرب اصفهان - ابوالفضل شهریارى نائینى - از طرف 

حمیدرضا زمانى / 6685

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر راى شــماره 140360302026002534 مورخ 1403/02/26 هیات اول / 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى 

مستقر در واحد ثبتى 
تصرفات مجید کاظمى به شناسنامه شماره 523 کدملى 1287051537 صادره 
فرزند حسینقلى در ششدانگ یکبابخانه به مساحت 190 متر مربع پلاك شماره 31 
فرعى از 14874 اصلى واقع در اصفهان بخش 5 اداره ثبت اسناد و املاك شمال 
اصفهان با توجه به تقاضانامه ارائه شــده و مستندات ضمیمه شامل ( مورد تقاضا 
بموجب ســند 39420 مورخ 1402.4.31 دفتر 381 اصفهان به متقاضى انتقال 
قطعى گردیده و در دفتر املاك الکترونیک 26013067 سابقه ثبت و صدور سند 
مالکیت دارد ) و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس منتخب و پاسخ وضعیت 
ثبتى که حکایت از احراز مالکیت متقاضى نسبت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک 
از مالک رسمى به متقاضى داشته و تصرفات متقاضى نسبت به مورد تقاضا احراز 
گردیدهاست. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى 
میشود در صورتى که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى 
داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم نمایند. بدیهى است در صورت انقضاى 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
  تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/03- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/18- 
م الف: 1756795 -رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان - سید اسداالله 

موسوى/ 6686

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر راى شــماره 140360302026006100 مورخ 1403/04/10 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى 

مستقر در واحد ثبتى
تصرفات آقاى حبیب اله حیدرى به شناسنامه شماره 13 کدملى 1229735331 
صادره خوانسار فرزند غلام رضا در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 201.53 
متر مربع پلاك شــماره 18 باقیمانده فرعى از 15177 اصلــى واقع در اصفهان 

بخش 5 اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان با توجه به تقاضانامه ارائه شده 
و مستندات ضمیمه شامل ( مورد درخواست بموجب سند 7147 مورخ 92/3/26 
دفتر 227 اصفهان به متقاضى انتقال قطعى شده و در جریان ثبت میباشد و ملاحظه 
نقشه ملک و گزارش کارشناس منتخب و پاسخ وضعیت ثبتى که حکایت از احراز 
مالکیت متقاضى نســبت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک از مالک رســمى به 
متقاضى داشته و تصرفات متقاضى نسبت به مورد تقاضا احراز گردیده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در صورتى 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند 
از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایى تقدیم نمایند. بدیهى است در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد.   تاریخ انتشار نوبت 
اول: 1403/05/03- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/18- م الف: 1756730 

-رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان - سید اسداالله موسوى/ 6687

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر راى شــماره 14036030202605555 مــورخ 1403/04/02 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

مســتقر در واحد ثبتى تصرفات آقاى حبیب اله حیدرى به شناســنامه شماره 13 
کدملــى 1229735331 صادره اصفهــان فرزند غلام رضا ششــدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت 31182 متر مربع پلاك شماره فرعى از 13900 اصلى واقع 
در اصفهان بخش 5 اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان با توجه به تقاضانامه 
ارائه شده و مستندات ضمیمه شامل ( مورد در خواســت به موجب سند 78743 
مورخ 95/3/16 دفتر 108 اصفهان و 122009 مورخ 1401/4/22 دفتر 9 اصفهان 
به متقاضى انتقال قطعى شــده و در جریان ثبت میباشد) و ملاحظه نقشه ملک و 
گزارش کارشــناس منتخب و پاســخ وضعیت ثبتى که حکایت از احراز مالکیت 
متقاضى نســبت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک از مالک رسمى به متقاضى 
داشته و تصرفات متقاضى نسبت به مورد تقاضا احراز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در صورتى که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایى تقدیم نمایند. بدیهى است در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد.   تاریخ انتشار نوبت 
اول: 1403/05/03- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/18- م الف: 1756730 

-رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان - سید اسداالله موسوى/ 6688

آگهى فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه ســند مالکیت تک برگ به شماره چاپى 233821 نسبت به تمامیت 
سه دانگ مشاع از ششدانگ پلاك ثبتى 75 فرعى از 173 اصلى ثبت دفتر املاك 
الکترونیک به شماره 140120302008011138 بنام سعید عباسى فرزند امراله 
ثبت و سند صادر گردیده است . هم اکنون آقاى سعید عباسى فرزند امراله با ارائه 
درخواست کتبى به شماره وارده 140321702008007775 مورخ 1403/04/31 
به انضمام دوبرگ استشــهادیه محلى که امضاء شهود ذیل شماره 27018 مورخ 
1403/04/31 توسط دفترخانه اسناد رســمى شماره 292 شهرضا گواهى امضاء 
گردیده است مدعى است که سند مالکیت به دلیل جابجائى سهل انگارى از بین 
رفته است لذا درخواست سند المثناى پلاك فوق را دارد لذا به استناد تبصره یک 
اصلاحى ذیل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهى میشود که 

هر کسى مدعى انجام معامله نسبت به ملک مرقوم و یا وجود سند مالکیت نزد خود 
باشد، از تاریخ انتشار این آگهى ظرف مدت ده روز اعتراض خود را به صورت کتبى 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم نماید و رسید اخذ 
کند تاصورت جلسه تنظیم وسند مالکیت به ارائه کننده مسترد گردد بدیهى است 
اگر ظرف مدت مقرر اعتراضى نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا 
سند معامله ارائه نگردید اقدام به صدور ســند المثنى طبق مقررات م خواهد شد. 
تاریخ انتشــار:1403/05/03- م الف: 1756666- مرتضى قدیرى - مدیر واحد 

ثبتى حوزه ثبت ملک شهرضا - از طرف محمدحسن صمصامى/ 6689

آگهى فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه ســند مالکیت تک برگ به شــماره چاپى 487954 -94/د نسبت 
به تمامیت یک دانگ و نیم مشاع از ششــدانگ پلاك ثبتى 1967 فرعى از 23 
اصلى ثبت دفتر املاك الکترونیک به شــماره 139620302008007168 بنام 
مرضیه بهمن یار فرزند محمدرضا ثبت و ســند صادر گردیده اســت . هم اکنون 
خانم مرضیه بهمن یار فرزند محمدرضا با ارائه درخواســت کتبى به شماره وارده 
14032170200800 مورخ 1403/04/31 به انضمام دوبرگ استشهادیه محلى 
که امضاء شهود ذیل شماره 10626 مورخ 1403/04/31 توسط دفترخانه اسناد 
رسمى شماره 11 منظریه شــهرضا گواهى امضاء گردیده است مدعى است که 
سند مالکیت به دلیل جابجائى سهل انگارى از بین رفته است. لذا درخواست سند 
المثناى پلاك فوق را دارد لذا به استناد تبصره یک اصلاحى ذیل ماده 120 آئین 
نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهى میشود که هر کسى مدعى انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم و یا وجود سند مالکیت نزد خود باشد از تاریخ انتشار این آگهى 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را به صورت کتبى ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
یا سند معامله به این اداره تســلیم نماید و رسید اخذ کند تا صورت جلسه تنظیم و 
سند مالکیت به ارائه کننده مسترد گردد بدیهى است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضى 
نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نگردید اقدام به 
صدور سند المثنى طبق مقررات خواهد شد. تاریخ انتشار:1403/05/03- م الف: 
1757260- مرتضى قدیرى - مدیر واحد ثبتى حوزه ثبت ملک شهرضا - از طرف 

محمدحسن صمصامى/ 6690

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابر راى 09380 مــورخ 1403/02/11 و راى اصلاحى بشــماره 3112 مورخ 
1403/04/27 به شماره کلاســه 1468 مالکیت آقاي / خانم عبد الرسول خان 
احمدى به شناسنامه شماره 119 کدملى 1140970917 صادره فرزند محمود در 
ششدانگ یکدرب باغ با کاربرى کشاورزى به موجب نامه 1403440,619 مورخ 
1403,02,02 جهاد کشاورزى به مساحت 1430,85 متر مربع پلاك شماره 216 
فرعى از 119 اصلى واقع در بخش 14 خمینى شهر به موجب سند 45212 مورخ 
67,06,03 دفترخانه 59 و ملاحظه نقشــه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و 

محرز گردیده است.
لذابه منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در 

صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایى تقدیم نماید بدیحى است در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد.   تاریخ انتشار نوبت 
اول: 1403/05/03- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/18- م الف: 1756805 
- سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى 

شهر- ازطرف حمید سعیدى / 6691

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیات قانون تعیین تکلیف
برابر راى 1991 مورخ 1402/10/04 به شماره کلاسه 1584 مالکیت آقاي / خانم 
پري رحیمی به شناسنامه شماره 3526 کدملى 1140558862 صادره فرزند نعمت 
اله در ششدانگ یکباب خانه قدیمى به مساحت 119,77 متر مربع پلاك شماره 
246 فرعى از 105 اصلى واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر 
به موجب سند 15532 مورخ 1386,11,25 دفترخانه 139 خمینى شهر و ملاحظه 

نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایى تقدیم نماید بدیحى است در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد.   تاریخ انتشار نوبت 
اول: 1403/05/03- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/18- م الف: 1757184 
- سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى 

شهر- ازطرف حمید سعیدى / 6692

آگهى ماده 3 قانون افراز املاك مشاع
نظر به اینکه آقاى على بنیادى به عنوان خواهان افراز ثبتى 12082 فرعى از 11 
اصلى به طرفیت سایر مالکین مشاعى پلاك مرقوم خانمها طاهره و زهرا و زهره 
و آقاى جواد شــهرت همگى مزروعى فرزندان کریم به عنوان خوانده درخواست 
افراز حصه مشــاعى خود از پلاك مرقوم را نموده و ابلاغیــه هاى ماده 3 قانون 
افراز به آدرس ذکرشده در درخواست افراز از طریق پست ارسال گردیده و حسب 
گزارش مامور ابلاغ اداره پست محل سکونت خواندگان شناسایى نگردیده است 
لذا بدینوسیله و بوسیله این آگهى به خواندگان افراز به مشخصات فوق اعلان مى 
گردد عملیات افراز پلاك مرقوم در رور شنبه مورخ 1403/05/20 در محل وقوع 
ملک مرقوم واقع در وزوان خیابان امام خمینى کوچه شهید غربالى با حضور نماینده 
و نقشه بردار اداره ثبت اسناد و املاك میمه عملى خواهد گردید. مقتضى است در 
تاریخ و زمان مقرر در این آگهى در محــل وقوع ملک حاضر و عدم حضور مانع از 
عملیات افراز نخواهد گردید. تاریخ انتشار: 1403/05/03- م الف: 1756834 - 

مریم مختارى - مدیر واحد ثبتى حوزه ثبت ملک میمه / 6693

مدیر منطقه 5 شهردارى اصفهان گفت: با توجه به ناایمن 
بودن قسمت شمالى محوطه قلعه شاه دژ و دیواره قسمت 
غربى در مجاورت مسیر عمومى کوهنوردى، پروژه احیا، 

مرمت و بازسازى دیواره شمالى و غربى انجام مى شود.
حسین کارگر اظهار کرد: قلعه باســتانى شاه دژ واقع در 
ارتفاعات کوه صفه با قدمت حدود 1500 ســال از دوره 
ساسانیان یکى از جاذبه هاى تاریخى و میراث گذشتگان 

شهر اصفهان است.
وى افزود: با توجه به ناایمن بودن قسمت شمالى محوطه 
قلعه و دیواره قســمت غربى در مجاورت مسیر عمومى 
کوهنوردى، پروژه احیا، مرمت و بازسازى دیواره شمالى 

و غربى مطابق با طرح کلى بازســازى قلعه که توســط 
سازمان نوسازى و بهسازى شــهردارى تهیه و به تأیید 

اداره کل میراث و گردشگرى رسیده، انجام خواهد شد.
مدیر منطقه 5 شــهردارى اصفهان تاکید کرد: هدف از 
انجام این پروژه ایمن سازى محوطه به منظور پیشگیرى 
از حوادث کوهستان و بازســازى، احیا و مرمت بخش 
دیگرى از این قلعه تاریخى به عنوان یکى از آثار باستانى 

و گردشگرى شهر و استان است.
کارگر گفت: براى این پروژه اعتبارى بالغ بر پنج میلیارد 
ریال در نظر گرفته شــده اســت و با انتخاب پیمانکار 

به زودى عملیات اجرایى آن آغاز خواهد شد.

مدیرکل میراث فرهنگى، گردشــگرى و صنایع دستى 
استان اصفهان از تشــکیل کمیته صیانت از آثار و بافت 
تاریخى اصفهان خبر داد.امیر کرم زاده گفت: با توجه به 
اینکه بخش قابل توجهى از بافت و آثار تاریخى اصفهان 
در منطقه 3 شــهردارى اصفهان قرار دارد، با هماهنگى 
شهردار و مدیران شهردارى منطقه 3 و نمایندگان مردم 
اصفهان در مجلس شوراى اسلامى، بازدید میدانى از آثار 
و بافت تاریخى در این محور در دستور کار اداره کل قرار 
گرفت.وى ادامه داد: با توجه به این توافق کمیته صیانت 
از بافت و آثار تاریخى اصفهان با همکارى این اداره کل و 
شهردارى اصفهان تشکیل و مقرر شد محورهاى تاریخى 

این حوزه به نوبت توسط اعضاى کمیته مورد بازدید قرار 
گیرد و بیش از 650 خانه تاریخــى این منطقه همراه با 
بافت تاریخى به صورت نوبتى مــورد بازدید قرار گیرد و 
به منظور حفاظت از این آثار از یکســو و تسهیل در امر 
حیات اجتماعى مردم فرهنگ دوست این منطقه اقدامات 
لازم انجام شود.پس از تشکیل کمیته صیانت از بافت و 
آثار تاریخى اصفهان، امیر کرم زاده، رسول بخشى نماینده 
مردم اصفهان در مجلس شــوراى اســلامى، روح االله 
ابوطالبى شــهردار منطقه 3 و جمعى از مدیران اداره کل 
و شهردارى منطقه 3 از محور تاریخى هارونیه اصفهان 

بازدید کردند.

ایمن سازى محوطه قلعه 
باستانى شاه دژ کوه صفه

تشکیل کمیته صیانت از آثار 
و بافت تاریخى اصفهان

دستگیرى عامل 29 فقره 
خاموشى برق در اصفهان

رئیس پلیـس آگاهى فرماندهى انتظامى اسـتان از 
دسـتگیرى یک سارق سـیم برق شـبکه هوایى و 
اعتراف متهم به 29 فقره سرقت خبر داد. سرهنگ 
حسـین تُرکیان بیان داشـت: ماموران واحد گشت 
فرماندهى انتظامى شهرستان اصفهان حین گشت 
زنى در حوزه مامویتى خود به یک دستگاه خودروى 
سوارى پژو 405 که فاقد پلاك جلو بوده و همچنین 
پلاك عقب آن نیز دستکارى شده بود مشکوك  و 

نسبت به توقیف آن اقدام مى کنند.
 وى افـزود: از صنـدوق عقـب خودرو حـدود 150 
متـر سـیم مسـى هوایـى کشـف کـه بلافاصلـه 
خـودرو توقیـف  و متهـم بـراى تحقیقات بیشـتر 
در اختیـار کاراگاهـان پایـگاه غرب پلیـس آگاهى 

قرار گرفت. 
رئیس پلیـس آگاهـى فرماندهى انتظامى اسـتان 
اصفهـان ادامـه داد: با انتقـال متهم بـه این پلیس 
تحقیقـات تخصصـى از وى انجـام و در نهایت او 
که در مقابل مدارك و مسـتندات ارائه شده حرفى 
براى گفتن نداشت در نهایت به جرم سرقت سیم و 
کابل برق شبکه هوایى شهرستان اصفهان اعتراف 
و از 29  فقـره سـرقت با همدسـتى 2 فـرد دیگر و 
یک مالخر اموال مسـروقه پرده برداشت. این مقام 
انتظامى گفـت: با اعترافات متهم هر دو همدسـت 
وى به همراه مالخر اموال مسروقه در یک عملیات 
ضربتى دستگیر و در این عملیات مقادیرى دیگر از 

کابل هاى مسروقه نیز کشف شد.

خبر

سهیل سنایى
وزش باد شــدید از بعدازظهر روز دوشنبه موجب فعال 
شدن خیزش گرد و خاك در نواحى شرقى و شمالى استان 
شده و بر اساس پیش بینى ها، این گرد و خاك به نواحى 

مرکزى استان نیز رسیده است. 
وزش باد روز دوشنبه در مناطق مورچه خورت، چوپانان، 
انارك، زواره، آران و بیدگل، کوهپایــه، ورزنه، مهاباد و 
دیگر مناطق کویرى استان به 55 تا 60 کیلومتر بر ساعت 
رسید و موجب افزایش شاخص آلایندگى در بیشتر مناطق 
استان شد. این شرایط همچنان براى امروز چهارشنبه هم 
وجود دارد و در برخى مواقع افزایش غلظت آلاینده ها و 
کیفیت هوا به حد ناسالم براى عموم مى رسد. البته شدت 
آلاینده ها از روز پنجشنبه کاهش مى یابد و کیفیت هوا به 

مرز ناسالم براى گروه هاى حساس خواهد رسید.

روز گذشــته همزمان با دومین روز مردادماه شــاخص 
کیفیت هواى کلانشهر اصفهان، خمینى شهر، شاهین 
شهر و قهجاورستان در وضعیت قرمز و ناسالم براى عموم 
افراد جامعه را نشان مى داد. این در حالى بود که شاخص 
کیفیت هوا در سجزى با میانگین AQI 260 در وضعیت 

بنفش و بسیار ناسالم قرار گرفت.
بنا بر اعلام اداره کل هواشناســى اســتان اصفهان، به 
دلیل تداوم شــیب فشــارى جو که وزش باد به نسبت 
شدید تا شــدید و گاهى تندباد لحظه اى به همراه دارد، 
کانون هاى گردوخاك داخلى در مناطق شــرق و شمال 
استان فعال شده و خیزش ریزگردها از این نواحى سبب 
افزایش غلظت آلایندگى هواى مناطق مرکزى از جمله 

کلان شهر اصفهان و شهرهاى مجاور آن شده است.
بنا بر اعلام اداره کل حفاظت محیط زیســت اســتان، 

کلانشهر اصفهان از ابتداى فروردین تا 30 تیرماه 1403 
طى 123 روز، 10 روز هواى پــاك، 80 روز قابل قبول، 
29 روز هواى ناسالم براى گروه هاى حساس و چهار روز 
ناسالم براى عموم افراد جامعه داشته است. کیفیت هواى 
اصفهان به خصوص از اواخر خرداد تا پایان تیر، در شرایط 
آلوده بوده و آن طور که نوید حاجى بابایى معاون توسعه 
و پیش بینى اداره کل هواشناســى اصفهان گفته است، 
شرایط آلودگى هواى اصفهان کم و بیش تا پایان مرداد 

ماه ادامه دارد و اصفهان زیر چتر این آلودگى خواهد بود.

  نتایج ترسناك یک پژوهش
اما در حالى که اوضاع هواى اصفهان به شــدت وخیم 
اســت، یک پژوهشــگر مرکز تحقیقات محیط زیست 
دانشــگاه علوم پزشــکى اصفهان به نتایج تحقیقاتى 
اشاره کرده که نشــان مى دهد هواى این کلانشهر 40 
میکروگرم بر مترمکعب ذرات معلق دارد و این رقم هشت 

برابر استاندارد جهانى است.
یعقوب حاجى زاده که در گفت و گو بــا ایرنا این آمار را 
ارائه کرده است در عین حال مى گوید: سازمان بهداشت 
جهانى، میانگین استاندارد ذرات معلق در هوا را سالانه 
پنج میکروگرم بر مترمکعــب اعلام کرده اما میزان این 
ذرات در هواى اصفهان که آلوده به فلزات سنگین است، 
بشدت از استانداردها فاصله دارد. وى اضافه کرد: میزان 
فلزات سنگین در هواى اصفهان زیاد است و وجود این 
میزان آلاینده  خطرناکى همچون فلزات سنگین در هوا، 

اثرات بلندمدت بر سلامت شهروندان دارد.
حاجى زاده افزود: خطرناکترین فلزات سنگین «سرب»، 

«کادمیم»، «جیوه»، «کُــروم»، «کبالت» و «رادیوم» 
اســت که مى توانند از طریق فرایندهــاى احتراقى در 
منابع متحرك و صنایع کوچک و بزرگ وارد هوا شــود 
و در قالب ذرات معلق 2.5 میکرون(pm) خود را نشــان 
دهد. این فلزات سنگین موجب اختلال در رشد سیستم 
عصبى جنین مادران باردار، کاهش هوش و عقب ماندگى 

ذهنى مى شود.
پژوهشــگر دانشــگاه علوم پزشــکى اصفهان افزود: 
علاوه بر ســرب و جیــوه، فلــز دیگرى کــه غلظت 
آن در هــواى اصفهان کم نیســت، کادمیم اســت و 
این فلــز ارتبــاط معنادارى بــا بیمارى هاى ســخت 

درمان دارد.
  منطقه خطرناکى به نام گاوخونى

یکى از مناطقى که سالانه انبوهى از گرد و غبار آغشته 
به فلزات سنگین را روانه اصفهان مى کند تالاب خشک 

گاوخونى است.
تالاب گاوخونى سال ها محل انباشت رسوبات رودخانه 
زاینده رود، سموم و کودهاى مورد استفاده در کشاورزى 
بوده که آلوده به فلزات سنگین هســتند؛ علاوه بر این 
 (pm) فلزات سنگین از طریق ذرات معلق 2.5 میکرون
تولید شده در هواى کلانشهر اصفهان بر اثر سوخت هاى 
احتراقى خودروها و صنایع، با بارندگى ها و جریان آب، وارد 
بستر زاینده رود و در نهایت تالاب مى شوند؛ جایى که بر 
اثر خشکى و نرسیدن حقابه هاى محیط زیستى، به شدت 
فرسایش پذیر شده و با افزایش وزش باد، خیزش گرد و 
غبار سطح آن در حالى که آلوده به فلزات سنگین است، 

شدت بیشترى مى گیرد.

تالاب گاوخونى در تمام 20 ســال گذشته جز مواردى 
جزئى از حقابه محیط زیستى اش محروم مانده و طبق 
آخرین اعلام اداره کل حفاظت محیط زیست، 98 درصد 
از وسعت 476 کیلومترمربعى آن خشک است. در میانه 
تابستان هســتیم و امسال گرماى بى ســابقه هوا بیداد 
مى کند؛ با این وصف، سطح تبخیر افزایش بیشترى داشته 
و به مراتب رطوبت 2 درصدى وسعت تالاب گاوخونى 

کمتر شده است.
از سوى دیگر امسال وزش باد در شمال و شرق اصفهان 
که عمده کانون هاى گرد و غبار این استان هم در همین 
مناطق قرار دارند، نسبت به سال گذشته شدت بیشترى 
داشته و به دلیل خشکسالى سال هاى اخیر که منجر به 
خشک شدن سطح اراضى و افزایش قدرت خیزش ذرات 
خاك شده است، طوفان هاى گرد و خاك از مناطقى چون 
تالاب گاوخونى، دشت سجزى، خور و بیابانک و اردستان 
به سمت مرکز استان و کلانشهر اصفهان شکل گرفتند.

این طوفان هاى گرد و غبار که از شمال اصفهان شروع 
مى شوند، در مسیر حرکت خود در مناطقى چون تالاب 
گاوخونى که هم اکنون بیشــتر از 98 درصد وسعت آن 
خشک است، تقویت مى شوند و بر غلظت آن ها افزوده 
مى شود؛ همه این ها در حالى است که به گفته کارشناسان 
هم اکنون بخشى از قسمت هاى شرقى تالاب گاوخونى 
که داراى بافت دانــه ریز و از رس هاى با ســطح ویژه 
بالا و ظرفیت تبادل کاتیونى قابل توجه تشــکیل شده، 
فعال است و مى تواند مقدار قابل توجه از فلزات سنگین 
خطرناك را به خود جذب کند و به صورت ریزگردهاى 

سمى با بادهاى شرقى به سمت اصفهان بیاورد.

ذرات معلق در هواى اصفهان 8 برابر استاندارد جهانى است

اصلاحیه
در آگهــى درج شــده مــورخ 1403/04/27 تاریــخ تولد خانم 
فاطمه انصارى یکــى از مالکین مشــاعى پــلاك 455 فرعى از 
14874 اصلى بخــش 5 ثبت اصفهان به اشــتباه 1375/06/06 
چاپ شــده اســت. تاریخ تولد صحیح ایشــان 1357/06/06 
مى باشد.تاریخ انتشار: 1403/05/03- م الف: 1753265/ 6696



ورزشورزش 07074918 سال بیست و یکمچهارشنبه  3 مرداد ماه  1403

محمدجواد حسین نژاد، ستاره یکى دو فصل اخیر سپاهان از ستاره سرخ 
بلگراد پیشنهاد رسمى دارد اما مشخص نیست آیا به فوتبال اروپا کوچ 

مى کند یا نه؟
بدون شک یکى از ستاره هاى آینده دار فوتبال ایران در یکى دو فصل 
گذشته، محمدجواد حسین نژاد است. هافبک میانى و تکنیکى سپاهان 

که در تیم تحت هدایت ژوزه مورایس درخشید و حتى به پیراهن تیم 
ملى نیز رسید. او بعد از عملکرد درخشان در سپاهان و همچنین دعوت به 

تیم ملى مورد توجه چند باشگاه آسیایى و اروپایى قرار گرفته است. حسین نژاد 
که در آخرین اردوى تیم ملى نیز حضور داشت و از جمله بازیکنان مورد نظر امیر 

قلعه نویى نیز هست، در روزها و هفته هاى اخیر سکوت کرده و مصاحبه اى انجام 
نداده است. با او گپ کوتاهى زدیم و این ستاره تکنیکى در گفت وگو با خبرنگار 

ایرنا تأکید کرد که هنوز وضعیتش براى فصل آینده مشخص نیست.
حسین نژاد که در اردوى ترکیه سپاهان حضور ندارد، در این باره گفت: «هنوز کار 

من صد در صد نهایى نشده و در حال بررسى شرایط هستم. از چند تیم اروپایى و 
آسیایى پیشنهاد دارم اما فعلاً تصمیم نهایى را نگرفته ام.» از حسین نژاد پرسیدیم با 

توجه به شرایط موجود آیا امکان ادامه حضورش در سپاهان وجود دارد یا نه؟ او در پاسخ 
گفت: «همه چیز امکان دارد. حتى اینکه در سپاهان بمانم و فوتبالم را در ایران ادامه بدهم. 
همانطور که گفتم حضور من در اروپا هنوز نهایى نشده است. بنابراین هر احتمالى وجود 

دارد.»
سوال آخر از حسین نژاد پیشنهادى است که از ســتاره سرخ بلگراد دریافت کرده و حتى 
عده اى معتقدند با این باشگاه صربستانى به توافق نهایى هم رسیده. او با تأیید این پیشنهاد 
گفت: «نه تنها از این تیم بلکه چند باشگاه دیگر در فوتبال اروپا و آسیا هم به من پیشنهاد 
داده اند اما هنوز هیچ چیز نهایى نیست و در حال بررسى شرایط هستم تا بهترین تصمیم 

را بگیرم.»

علیرضا دبیر در نشست خبرى فدراسیون کشتى با تاکید 
بر اینکه خوشحالم که حسن یزدانى  به تیم اضافه شد، 
گفت: حضور او روحیه تیم را بالا برد. یک سال سخت 
را پشت سر گذاشت. کتف عمل شــده و بدون تمرین 
برایش سخت بود. من هر روز او را رصد مى کنم. ما از او 
مدال نمى خواهیم، چرا بار روى دوش او مى گذارید. او 
در المپیک قبلى آنقدر فشار رویش بود اصلا کنار تشک 
حرف ما را نمى شنید. کشتى گیر آمریکا خوب است و باید 
اینها گفته شود و نباید توقع ایجاد شود. کسى که تیلور 
را مى برد، کشتى گیر خوبى است. به حسن مى گویم از 
کشتى لذت ببر و خدا را شکر مى کنیم که یک بار دیگر 

او را به کشتى بازگرداند.
وى ادامه داد: چه تضمینى است که امیرحسین زارع در 
125 کیلو مدال بگیرد. اینها واقعیت کشتى است و بازهم 
تاکید مى کنم دوستان بار روى دشوار بچه ها نگذارند. 
البته ما خوش بین هســتیم و از بچه هــا انتظار داریم. 
خواسته و آرزوى من هیچ انتهایى ندارد. هرچه زحمت 
بکشید، مزدش را مى گیرید. من قول مدال نمى دهم اما 

قول مى دهم تمام تلاش متن را بکنیم. 

پیراهن تیم ملى آرژانتین که دیگو مارادونا در نیمه نهایى 
جام جهانى 1986 مکزیک مقابل بلژیک (2-0) بر تن کرد، 
در تاریخ 22 آگوست (یک شهریور) در ساوتبیِز نیویورك با 
قیمتى بین 800 هزار تا 1,2 میلیون دلار به حراج گذاشته 
خواهد شــد.مارادونا پیراهن خود را با دستکش هاى ژان 
مارى فاف، دروازه بان بلژیــک، عوض کرده بود. فاف که 
از آن زمان تا به حال این پیراهــن را حفظ کرده بود. پس 
از ملاقات مجدد با دیگو در سال 2016، اسطوره آرژانتینى 
روى آن پیراهن متنى به یادگار نوشت: «براى ژان مارى 
عزیز، با تمام عشق».فاف در این رابطه گفته بود: «از زمان 

آن نیمه نهایى فراموش نشدنى، تقریباً چهار دهه گذشته 
و من این پیراهن را بى نهایت ارزشمند مى دانم. 

رقابت بــا یکى از بازیکنان بــزرگ فوتبال 
یک افتخار بود، اما دوســت خواندن او 

بسیار خاص تر بود.»فاف در سال 2023
پیراهن خود در آن بــازى را با متن و 

امضاى خود به موزه نیویورك داد. 
پیراهن مارادونا بدون شــک در این حراجى 

ارزشى بالا خواهد داشت. قبلا در این حراجى راکتى 
که رافا نادال در سال 2006 توانسته بود با آن فاتح 

رولان گاروس و ویمبلدون شود و یک جفت 
کفش که در سال 2014 در مسابقات آزاد 

استرالیا پوشــیده بود نیز به فروش 
رفته است.

بازیکن باتجربه مس رفسنجان با وجود شایعات مطرح شده درباره جدایى از این باشگاه در تمرینات نارنجى پوشان 
حضور یافت. جلال الدین على محمدى کاپیتان سابق سپاهانى ها که لیگ بیست و سوم را در مس رفسنجان سپرى 
کرد و یکى از بازیکنان تاثیرگذار این تیم بود، در روزهاى گذشته اتفاقات مختلفى را تجربه کرد. على محمدى بار 
دیگر مورد توجه ژوزه مورایس قرار گرفته و درباره اش گفته مى شد یکى از خریدهاى سپاهان در نقل و انتقالات 
خواهد بود. با این وجود او روز دوشنبه در تمرینات مس رفسنجان حضور یافت. این ستاره باتجربه عد از چند روز که 
درخواست رضایتنامه از مس هم داد و به واسطه قراردادش نتوانست از جمع شاگردان محرم نویدکیا جدا شود، به 

محل تمرین رفت و به نظر مى رسد در جمع مسى ها ماندگار شده است.

در حالى که جدایى مهدى ترابى از پرسپولیس قطعى شــده و او در حال تمرین با تیم تراکتور است، رضا 
درویش مى گوید که قرارداد او با تراکتور بیشــتر از 70 میلیارد تومان به ازاى هر فصل است. مدیرعامل 
پرسپولیس در مورد مذاکرات براى حفظ مهدى ترابى اظهار داشت: بازیکنى از تیم ما رفت و ما تا 35 میلیارد 
پیشنهاد دادیم و گفت این نصف پولى که به من مى دهند نیست. وى افزود: این آخرین پیشنهادى است 
که ما به مهدى ترابى دادیم و گفت 35 میلیارد به نصف قرارداد تیم دیگر هم نمى رسد. او با کنایه به باشگاه 
تراکتور گفت: مهدى ترابى کسى است که همه به صداقتش ایمان دارند. چطور میخواهند با این وجود سقف 

را رعایت کنند؟ این در حالى است که سقف قرارداد پرسپولیس 20 میلیارد تومان است.

کاپیتان سابق سپاهان شاگرد محرم باقی ماند رقم قرارداد ترابی لو رفت

امید نورافکن تصویرى جالب را از خود منتشر 
کرده است.

ستاره چپ پاى تیم سپاهان که براى گذراندن 
دوباره خدمت سربازى راهى ملوان انزلى شده، 
پیش از انتشار رسمى از سوى باشگاه، انتقال خود 

را به هوادارانش اعلام کرد.
نورافکن در صفحه اینســتاگرامش، تصویرى 
از سلام نظامى خود را منتشــر کرده تا به این 
ترتیب مشخص شود که فصل جدید در ملوان 

خواهد بود.
او مشــهورترین بازیکن ســربازى است که 
این فصل به ملوان پیوســته و امیدوار است با 
درخشــش در این تیم جایگاهش در تیم ملى 

را حفظ کند.

باشگاه خیبر خرم آباد به تازگى از جذب مسعود محبى برادر محمد محبى لژیونر ملى پوش فوتبال ایران خبر 
داد تا این مدافع جوان بوشهرى براى ادامه دادن مسیر برادر بزرگترش، اولین فصل حضورش در لیگ برتر 

را تجربه کند اما نکته قابل توجه در مورد خیبر، حضور برادران برخى از بازیکنان مطرح فوتبال ایران است.
تیم رضا مهاجرى علاوه بر مسعود محبى، فرید امیرى برادر کوچکتر وحید امیرى وینگر باتجربه پرسپولیس 
را به عنوان یک کاپیتان همراه خود دارد و امیررضا محرمى برادر 22 ساله صادق محرمى مدافع لژیونر فوتبال 

ایران هم در پست دفاع راست براى خیبر بازى خواهد کرد.
 البته جداى از این ســه نفر، علیرضا نقى زاده برادر کوچکتر میثم نقى زاده که در گذشته براى پرسپولیس، 
گسترش فولاد، خونه به خونه، پارس جنوبى جم و مس رفسنجان به میدان رفته بود نیز در این تیم حضور 

دارد!

روزنامه مارکا مى گوید به اطلاعاتى دست یافته 
که نشان مى دهد سردار آزمون  احتمالا به صورت 

قرضى راهى سویا خواهد شد.  
سویا که یوسف النصیرى، مهاجم خود را از  دست 
داده و او را به فنرباغچه واگذار کرده است براى پر 
کردن جاى  خالى او عجله دارد.   فابریتزیو رومانو 
مدعى شد که سردار آزمون همچنان اولویت  اول 
سویا براى تقویت خط حمله است. او یادآور شد 
که باشگاه  اسپانیایى از زمستان گذشته سردار را 
مى خواست و حالا بار دیگر  مذاکره براى جذب او 

از لورکوزن را آغاز کرده است.  
روزنامه مارکا در گزارشى اعلام کرد از منابع خود 
دریافت که این خبرها  صحت دارد و سویا سردار 
آزمون را مى خواهد. با این حال دشــوارى هاى 
 اقتصادى سویا باعث شده این باشگاه در مذاکره 

با لورکوزن جاى مانور  چندانى نداشته باشد.  
سویا پیش از این هیچ قدرتى براى مذاکره و خرید آزمون نداشت ولى  فروش النصیرى دست باشگاه را تا 
حدى باز کرده است. با این حال  مارکا مى گوید از منابع خود دریافته که سویا سردار آزمون را تنها به  صورت 
قرضى مى تواند جذب کند و در مذاکراتش با لورکوزن تلاش  دارد آنها را راضى کند سردار را یک فصل به 

صورت قرضى به سویا  واگذار کنند.  
آزمون تا سال 2027 با لورکوزن قرارداد دارد و گفته مى شود باشگاه  آلمانى اصرار دارد که دیگر او را به صورت 
قرضى واگذار نخواهد کرد و  هر باشگاهى که سردار را مى خواهد باید بند آزادسازى 12 میلیون  یورویى او را 
فعال کند. با این حال سویا امیدوار است همان طور که رم  فصل گذشته موفق شد سردار را از لورکوزن قرض 

بگیر د او امسال هم  به صورت قرضى راهى سویا شده و فصل آینده در لالیگا توپ بزند.  

نورافکن با سلام نظامی 
به ملوان پیوست! 

تغییر نام خیبر برای لیگ جدید: 
باشگاه برادران!

ادعای جدید 
درباره آینده آزمون

دبیر: از حسن یزدانی

 انتظار مدال نداریم!

پیراهن تاریخی مارادونا 
به حراج گذاشته شد

توافق نهایی گولسیانی برای تمدید قرارداد
مدافع گرجستانى پرسپولیس که روى یکى از خواسته هایش براى تمدید اصرار داشت، با این باشگاه به توافق براى 
ادامه همکارى رسید. پرسپولیس براى تمدید با آخرین بازیکن لیست خود با چالش مواجه شده بود و مهمترین 
موضوع در این بحث «پرداخت مالیات و مفاصاحساب» بود که در نهایت با مذاکره طرفین این موضوع نیز حل شده 
است. پیش قرارداد این بازیکن به ایمیل وى ارسال شده و در صورت تایید نهایى و امضاى الکترونیکى، شرایط براى 
ادامه همکارى طرفین براى سومین فصل نیز به نتیجه خواهد رسید و گئورگى نیز با پایان تعطیلات، راهى تهران 

خواهد شد تا به اردوى سرخ ها اضافه شود.

هافبک کروات، خرید جدید تراکتور
«ایگور پوستونسکى» هافبک اهل کرواسى به تراکتور پیوست. با اعلام باشگاه تراکتور، «ایگور پوستونسکى» 
پس از طى فرآیند هاى قانونى و اخذ تائیدیه هاى لازم از جمله پشت سر گذاشتن تست پزشکى با امضاى قرارداد 
رسمى شاگرد اسکوچیچ شد. این هافبک 29 ساله اهل کرواسى، سابقه پوشیدن پیراهن تیم هاى واراژدین، زاگورچِ، 
اینتر زاپرشیچ و تیم اچ ان کى گوریتسا در کرواسى را در کارنامه دارد.  پوستونسکى فصل گذشته به عنوان کاپیتان 
تیم واراژدین در لیگ برتر کرواسى در 33 بازى به میدان رفته و 8 گل و یک پاس گل نیز حاصل تلاش هاى او 

بوده است.

احضار ۵ نفر جدید در پرونده فساد در فوتبال
اصغر جهانگیر سخنگوى قوه قضاییه در پاسخ به سوالى درباره آخرین وضعیت پرونده فساد در فوتبال (پرونده مس 
رفسنجان) گفت: در خصوص فساد در باشگاه مس رفسنجان براى چند نفر از باشگاه، اعضاى لیگ و کمیته داوران 
و گزارشگران ورزشى پرونده تشکیل و تفهیم اتهام شدند و اکنون با قرار تأمین مناسب آزاد هستند.  وى با بیان 
اینکه مدیرعامل باشگاه  گل گهر سیرجان با تامین وثیقه در تاریخ 24 تیرماه سال جارى از زندان آزاد شد، افزود: به 
تازگى پنج نفر جدید در این پرونده احضار شدند که چهار تن از مسئولان سابق فدراسیون فوتبال و یک نفر مجرى 

برنامه ورزشى صدا و سیماست. 
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محمدجواد حسین نژاد، ستاره یکى دو فصل اخیر سپاهان از ستاره سرخ 
کوچ پیشنهادرسمى دارد اما مشخص نیست آیا به فوتبال اروپا بلگراد

مى کند یا نه؟
بدون شک یکى از ستاره هاى آینده دار فوتبالایران در یکى دوفصل

گذشته، محمدجواد حسین نژاد است. هافبک میانى و تکنیکى سپاهان 
در تیم تحت هدایت ژوزه مورایس درخشید و حتى به پیراهن تیم  که

ملى نیز رسید. اوبعد از عملکرد درخشان در سپاهان و همچنین دعوت به 
تیمملى مورد توجه چند باشگاه آسیایى و اروپایى قرار گرفته است. حسین نژاد 

که در آخرین اردوى تیم ملى نیز حضور داشت و از جمله بازیکنان مورد نظر امیر 
قلعه نویى نیز هست، در روزها و هفته هاى اخیر سکوت کرده و مصاحبه اى انجام 
خبرنگار نداده است. با اوگپ کوتاهى زدیم و این ستاره تکنیکى در گفت وگو با

ایرنا تأکید کردکه هنوزوضعیتش براىفصلآینده مشخص نیست.
حسین نژاد که در اردوىترکیه سپاهان حضور ندارد، در اینباره گفت: «هنوزکار 

منصد در صد نهایى نشده و در حال بررسى شرایط هستم. از چند تیم اروپایى و 
آسیایى پیشنهاد دارم اما فعلاً تصمیم نهایى را نگرفته ام.» از حسین نژاد پرسیدیم با 

توجه به شرایط موجود آیا امکان ادامه حضورش در سپاهان وجود دارد یا نه؟ او در پاسخ 
گفت: «همه چیز امکان دارد. حتى اینکه در سپاهان بمانم و فوتبالم را در ایران ادامه بدهم. 
همانطور که گفتم حضور من در اروپا هنوز نهایى نشده است. بنابراین هر احتمالى وجود 

دارد.»
پیشنهادى است که از ســتاره سرخ بلگراد دریافت کرده وحتى سوال آخر از حسین نژاد

عده اى معتقدند با این باشگاه صربستانى به توافق نهایى هم رسیده. او با تأیید این پیشنهاد 
و آسیا هم به منپیشنهاد این تیم بلکه چندباشگاه دیگردر فوتبال اروپا از گفت: «نه تنها

داده اند اما هنوز هیچ چیز نهایى نیست و در حال بررسى شرایط هستم تا بهترین تصمیم 
را بگیرم.»

را به هوادارانش اع
نورافکن در صفح
از سلام نظامى خ
ترتیب مشخص

خواهد بود.
او مشــهورترین
این فصل به ملوا
درخشــش در ای

را حفظ کند.

باشگاه خیبر خرم
داد تا این مدافع ج
را تجربه کند اما نک
تیم رضا مهاجرى
را به عنوان یک کا
ایران هم در پست
این البتهجداى از
گسترش فولاد، خ

دارد!

ت

ى با تاکید 
ضافه شد، 
ل سخت 
تمرین ن
ما از او م.

ذارید. او 
ار تشک 
ت و باید 
که تیلور 
 گویم از

بار دیگر 

 زارع در 
بازهم  و

نگذارند. 
ر داریم. 
ه زحمت 
 دهماما 

دونا 
شد

م ملى آرژانتین که دیگو مارادونا در نیمه نهایى 
6ى 1986 مکزیک مقابل بلژیک (2-0) بر تن کرد، 
2 آگوست (یک شهریور) در ساوتبیِز نیویورك با 
2 هزار تا 1,2 میلیون دلار به حراج گذاشته  0ن 800
ـد.مارادونا پیراهن خود را با دستکش هاى ژان 
، دروازه بان بلژیــک، عوض کرده بود. فاف که 
ن تا به حال این پیراهــن را حفظ کرده بود. پس 
6مجدد با دیگو درسال 2016، اسطوره آرژانتینى

یراهن متنى به یادگار نوشت: «براى ژان مارى 
ام عشق».فاف در این رابطه گفته بود: «از زمان 

ایى فراموش نشدنى، تقریباً چهار دهه گذشته 
پیراهن را بى نهایت ارزشمند مى دانم. 

 یکى از بازیکنان بــزرگ فوتبال 
ر بود، اما دوســت خواندن او 

3ص تر بود.»فاف در سال 2023
ود در آن بــازى را با متن و 

ود به موزه نیویورك داد. 
رادونا بدون شــک در این حراجى 

لا خواهد داشت. قبلا در این حراجى راکتى 
6ل در سال 2006 توانسته بود با آن فاتح 

وس و ویمبلدون شود و یک جفت 
4درسال 2014 در مسابقات آزاد 

شــیده بود نیز به فروش 

سو
حد
قرض
صو
آزم

قرض
فعا
بگی

وب سایت هاى عراقى خبر دادند که ابراهیم بایش، بازیکن تیم ملى عراق و باشگاه نیروى هوایى، 
در نقل و انتقالات تابستانى جارى پیشنهاد رسمى از باشگاه سپاهان ایران دریافت کرده است.

بایش که 24 سال ســن دارد، قراردادش با نیروى هوایى در پایان فصل فوتبال عراق به اتمام 
مى رسد. این بازیکن پس از تغییر کادر مربیگرى و بررسى پیشنهاداتى که دریافت کرده، تصمیم 

نهایى خود را خواهد گرفت.
منابع خبرى اعلام کرده اند که باشگاه سپاهان پیشنهاد رسمى براى جذب ابراهیم بایش ارائه 

کرده است. این پیشنهاد به مبلغ حدود 500 هزار دلار به مدت یک فصل و قابل تمدید است.
گفته مى شود مدیریت باشگاه سپاهان به بایش قول داده که در فصل آینده نقش مهمى را در 
تیم به او خواهد داد. با این حال، این بازیکن هنوز تصمیم نهایى خود را نگرفته است. بایش 
که تمرکز خود را بر روى المپیک پاریس گذاشته، به دلیل اهمیت این مسابقات و نمایش 

توانایى هاى خود در آنجا، تصمیم گیرى در مورد آینده اش را به تعویق انداخته است. 
بر اساس این گزارش، بایش به دلایل مختلفى از جمله جلب توجه براى فرصت 
بازى حرفه اى در اروپا و احیاى اعتبار خود پس از مشکلات اخیر، مى خواهد در 
المپیک پاریس عملکرد خوبى از خود نشان دهد. او به دلیل رفتارهاى انضباطى 
با نیروى هوایى و تیم المپیک عراق، براى مدت کوتاهى توسط راضى شنیسل 

مربى تیمش کنار گذاشته شده بود و اکنون به دنبال بازگرداندن اعتبار خود است.

سپاهان امیدوار 
به حذف سریع 
عراق در المپیک!

حضورم در ستاره سرخ صد در صد نیست

حسین نژاد: ممکن است 
در سپاهان بمانم!
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سه پروژه کوره پاتیلى (LF3)  ، واحد جدید اکسیژن و مخازن 
ذخیره آب اضطرارى ذوب آهن اصفهــان ، با برگزارى آیین 
ویژه دوشنبه اول مردادماه توسط دکتر سید صولت مرتضوى 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعى و با حضور میرهاشم موسوى  
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعى، عارف نوروزى مدیرعامل 
هلدینگ شستا و دیگر مسئولین ســازمان ها و شرکت هاى 

تابعه این وزارت خانه افتتاح شد.  
احمد زمانى رئیس هیئت مدیــره و مهدى کوهى مدیر عامل 
ذوب آهن اصفهان، محمود حقیقت سرشت معاون هماهنگى 
امور اقتصادى اســتاندارى اصفهان ، میثــم مداحى مدیرکل 
تعاون، کار ورفاه اجتماعى استان اصفهان و جمعى از مسئولین 
ذوب آهن اصفهان در محل کارگاه پلنت اکسیژن به صورت 

آنلاین در این مراسم حضور یافتند.
مدیرعامــل ذوب آهن اصفهــان در خصوص پــروژه کوره 
پاتیلى(LF3)   گفت : این پروژه با اعتبــار 54.5 میلیون یورو 

و 1750 میلیارد ریال در راستاى افزایش میزان تولید، ارتقاى 
بهره ورى و توســعه تولید محصولات صنعتــى ذوب آهن 
اصفهان از جمله تولید فولادهاى کیفى مخصوص تولید فولاد 

ریل اجرا گردید .
وى افزود : کوره پاتیلى شماره 3 با بومى سازى و ساخت بیش 
از 70 درصد تجهیزات اصلى و حساس از قبیل ترانسفورماتور، 
گانترى و درپوش کوره ، بازوى الکتــرود، غبارگیر و متریال 
هندلینگ توســط تامین کننــدگان داخلیبه بهــره بردارى 

رسید .
نکات برجســته این طرح عبارتند از: دســتیابى به عملیات 
متالورژى ثانویه بیش از 95 درصد از فولاد مذاب تولیدى بخش 
فولادســازى ، افزایش ظرفیت تولید فولادهاى کیفى نظیر 
، (HSLA) فولاد ریل و فولادهاى کم آلیاژ با اســتحکام بالا

 کاهش توقفات و افزایش ظرفیت تولید بخش فولاد سازى ، 
رعایت آخرین شرایط زیست محیطى با احداث غبارگیر کوره 

پاتیلى و غبارگیر متریال هندلینگ.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در خصوص پروژه واحد جدید  
اکســیژن نیز گفت : این پروژه بر پایه ى مطالعات انجام شده 
در راستاى جهش تولید به منظور تامین پایدار اکسیژن جهت 
دستیابى به ظرفیت 3٫6 میلیون تن چدن مذاب در سال اجرا 

گردید .
وى  افزود : این پروژه با ظرفیت 25000 نرمال متر مکعب در 
InternalCompres- ساعت به روش کرایژنیک با تکنولوژى

sion  به همراه تولید ازت و ارگون (بدون استفاده از هیدروژن 

براى تولید ارگون) با تکیه حداکثــرى بر توان داخلى با اعتبار 
33٫75 میلیون یورو انجام شد .

کوهى با اشاره به صرفه جویى اقتصادى سالانه 3500 میلیارد 
ریالى این پروژه افزود :  ظرفیت تولید این واحد جدید اکسیژن 
؛ 25 هزار نرمال متر مکعب بر ساعت اکسیژن، 900 نرمال متر 
مکعب بر ساعت آرگون و 18 هزار نرمال متر مکعب بر ساعت 

نیتروژن است .
وى دیگر نکات برجســته این طرح را بدین شرح بیان نمود: 
اســتفاده حداکثرى از زیر ســاخت ها و توان داخلى ، کیفیت 
بالاى تجهیزات و اتوماسیون کامل ، استفاده از فناورى جدید 
تولید اکسیژن به روش کرایژنیک و با تکنولوژى فشرده سازى 

داخلى به همراه تولید ، ازت و آرگون .
مدیرعامل ذوب آهن اصفهــان همچنین در خصوص پروژه 
مخازن ذخیره آب اضطــرارى این مجتمــع عظیم صنعتى 
گفت: این پــروژه براى افزایــش ذخیــره آب در ذوب آهن 
اصفهان با هــدف مدیریت بحــران  در شــرایط اضطرارى 

اجرا گردید.
وى  افزود : با ســاخت ایــن مخازن ، ذخیــره آب ذوب آهن 
اصفهان براى 4 روز با میزان تقریبى مصرف در شرایط بحران 

به میزان 1550 متر مکعب در ساعت انجام مى گردد .
مهــدى کوهــى اظهار داشــت : حجــم کل ایــن مخازن 
150 هــزار متــر مکعــب اســت کــه در 4 مخــزن مجزا 
بــه همــراه پمــپ خانــه و خطــوط مربوطــه ســاخته

 شده است.

3 طرح مهم در  ذوب آهن به بهره بردارى رسید 

 بانک کشاورزى از ابتداى سال 1402 تا کنون 
نزدیک بــه 43 هزار میلیارد ریال تســهیلات 
براى احداث و توسعه تاسیسات کشت گلخانه 
اى پرداخت کرده و از این طریق نقش موثرى 
در مدیریت پایدار منابــع آب و خاك و تحقق 
کشــاورزى پایدار، امنیت غذایى، اشتغالزایى و 

توسعه پایدار در کشور داشته است.
به گــزارش روابط عمومى بانک کشــاورزى، 
پرداخت تســهیلات براى احداث و توســعه 
واحدهاى گلخانه اى در راستاى اصلاح الگوى 
مصرف آب در بخش کشاورزى و ماندگارى آب 
مجازى، افزایش بهــره ورى زمین، حفظ منابع 
پایه، کنترل شرایط اقلیمى، ارتقاى بهره ورى، 
رونق تولید و موفقیت در بازار رقابتى محصولات 
کشاورزى، اشتغال زایى و تامین امنیت غذایى 
کشور، همواره در دســتورکار بانک کشاورزى 
قرار داشــته و جزو اولویت هاى اعتبارى این 

بانک است.
بر اســاس این گزارش، شعب بانک کشاورزى 
از ابتــداى ســال 1402 تا پایــان چهارماهه 
نخســت ســال 1403 جمعا قریب به 43 هزار 
میلیاردریال اعتبار در قالب بیش از 7 هزار فقره 
تســهیلات براى حمایت از توسعه کشت هاى

گلخانه اى در کشــور مصوب و به متقاضیان 
پرداخت کرده اند.

اثرگذارى بانک کشاورزى 
در مدیریت پایدار 

منابع پایه 
برترین های صنعت نفت ایران

 به اصفهان تعلق گرفت 

مدیرعامل شــرکت پالایش نفت 
اصفهان بعنوان مرد ســال صنعت 
نفت ایران و پترو پالایش اصفهان، 
شــرکت برتر صنعت نفــت ایران 

درسال 1402معرفى شدند.
به گــزارش واحد رســانه روابط 
عمومــى و بین الملــل هلدینگ 
پتروپالایش اصفهــان، در ارزیابى 
هاى صورت گرفته عنوان مرد سال 
صنعت نفت ایران به این جهت به 
دکتر محســن قدیرى اتلاق پیدا 
کرد کــه وى با انجــام 460طرح 
متمرکز هچنیــن توجه به زنجیزه 
ارزش و سود آورى براى صاحبان 
سهام توانست این عنوان را در بین 

تمامى کاندیداها از آن خود نماید.
به اذعــان آمارها و کارشناســان 
رکوردشــکنى در ســاخت و ساز 
پروژه هاى صنعت نفت در «نصف 
جهان» با حضــور دکتر قدیرى به 
جایى رسیده اســت که پیشرفت 
ماهانه یــک طرح پالایشــى 10

درصد اســت و این به منزله یک 
رکورد برتر در کشور بشمارمیرود .

آنچه نــام پتروپالایش اصفهان را 
نیز به عنوان شــرکت برتر صنعت 
نفت در کشور ســرآمد کرده است 
نیز به آن دلیل است که اکثر قریب 
به اتفاق طرح هاى پالایشى ایران 
درحالــى رکــود، عقب ماندگى و 
پیشــرفت لاك پشــتى را تجربه 
کرده که پیشــرفت ماهانه ساخت 
یک طرح پالایشى در پتروپالایش 
اصفهان بارقه هاى امید و پیشرفت 
را در این شرکت براى صنعت نفت 

کشور روشن کرده است .
در پالایشــگاه اصفهان ،همزمان 
با آغاز عملیات اجرایى پالایشگاه 
120 هزار بشــکه اى اصفهان در 
«بندرعباس»، پیشــرفت ساخت 
پروژه «RFCC » و پیشــرفت 57

درصدى پروژه شــیرین سازى و 
ســبک ســازى مازوت، پیشرفت 
ماهانه ساخت طرح شیرین سازى 
نفت سفید «KHT » پتروپالایش 
اصفهان در کمتر از دوســال یک 
رکورد بى نظیر در اجراى طرح هاى 

استراتژیک نفتى را رقم زده است.

به گزارش روابط عمومى و امور فرهنگى اداره کل تأمین اجتماعى اســتان اصفهان؛ جلســه 
فرماندهان حوزه بســیج ادارات کل شــهید رجایى با حضور مدیر کل تأمین اجتماعى استان 
اصفهان، فرمانده و اعضاى شــوراى حوزه بســیج ادارات کل شــهید رجایى و فرماندهان
 پایگاه هاى بسیج ادارات کل در محل سالن شــهداى اداره کل تامین اجتماعى اس در سالن 

شهداى اداره کل تأمین اجتماعى استان اصفهان برگزار شد.
 مرتضى حاجى کاظمــى، مدیر کل تأمین اجتماعى اســتان اصفهان در این جلســه ضمن 
گرامیداشت ایام محرم و یاد و خاطره شهداى والامقام به تشریح سازمان تأمین اجتماعى و ارائه 
گزارش عملکرد و خدمات این سازمان در استان اصفهان پرداخت و در ادامه در سخنانى با تأکید 
بر جهاد تبیین که از سوى مقام معظم رهبرى مطرح شده است به نقش و جایگاه بسیج در حفظ 

و حراست از انقلاب اسلامى و دستاوردهاى آن پرداخت.
 حاجى کاظمى با بیان اینکه بسیج شجره طیبه اى است که در سایه سار هدایت هاى مقام معظم 
رهبرى ثمره هاى فراوانى داده است، گفت: بســیج در تمامى عرصه هاى انقلاب اسلامى از 
جمله دفاع مقدس، سازندگى، علم و فناورى و جهاد تبیین نقش آفرینى کرده است و امروز نیز 
بسیجیان باید با بصیرت و هوشیارى و با توجه به شرایط حساس منطقه با حضور در میدان و در 
کنار رهبرى و با رهنمودهاى ایشان، براى تحقق اهداف نظام اسلامى تلاش کنند و در مقابل 

توطئه هاى دشمنان ایستادگى کنند.
 سرگرد رحیمى، فرمانده حوزه بسیج ادارات کل شهید رجایى نیز در این جلسه ضمن ارائه دستور 
کار جلسه، به بررسى امورات حوزه شهید رجایى و پایگاه هاى تابعه و همچنین عملکرد حوزه ها 
پرداخت و با اشاره به برنامه هاى فرهنگى، آموزشى، اجتماعى و جهادى بسیج در سال گذشته، 
گفت: بسیج ادارات در سال گذشته با برگزارى برنامه هاى متنوع، در راستاى تحقق اهداف نظام 

مقدس جمهورى اسلامى ایران و ترویج فرهنگ ایثار و شهادت گام برداشته است.
 رحیمى با اشاره به جلسات مستمر برگزار شده در راستاى همفکرى و خرد جمعى گفت:  در این 

جلسات، مسائل روز بررسى و پیگیرى لازم در خصوص آنها انجام مى شود.
 در پایان این جلســه، حاضرین با تجدید میثاق با آرمان هاى امــام خمینى (ره) و مقام معظم 
رهبرى، آمادگى خود را براى انجام هرگونه خدمت به نظام مقدس جمهورى اســلامى ایران 

اعلام کردند.

بسیج در تمامی عرصه های انقلاب 
جلسه شــوراى معاونین مخابرات اسلامی نقش آفرینی کرده است

منطقه اصفهان در ساختمان شهید 
حاج قاسم ســلیمانى این مجموعه 

برگزار شد.
به گزارش روابط عمومى مخابرات 
منطقه اصفهان، مدیــر مخابرات 
منطقه اصفهان در این جلسه ضمن 
عرض تسلیت ایام سوگوارى سید 
و سالار شــهیدان و آرزوى قبولى 

عزاداریهاى همــکاران گفت: توجه ویژه بــه فروش و دایرى ســرویس هاى مخابراتــى بالاخص فروش 
سرویس هاى باندپهن از اهمیت بسیار زیادى برخوردار است و این مهم بخوبى محقق نخواهد شد مگراینکه 
در کنار برنامه ها و همت حوزه تجارى، هماهنگى و همکارى سایر حوزه هاى عملیاتى و پشتیبان نیز با قوت و 

در زمان درست وجود داشته باشد.
اســماعیل قربانى مدیر مخابرات منطقه اصفهان با اشاره به اجرا و پیاده ســازى پروژه هاى فیبرنورى و دیگر 
پروژه هاى در دست اقدام اظهار داشت: مخابرات منطقه اصفهان با بهره گیرى از ظرفیت هاى موجود، به ویژه 
توانمندى نیروهاى فنى، متخصص و متعهد براى تحقق اهداف و برنامه هاى شــرکت از هیچ تلاشــى دریغ 
نخواهد کرد و توامان با انجام این وظایف و تعهدات ســازمانى، مى بایست به کسب رضایت مشترکین موجود 
و جذب مشــتریان جدید به عنوان مولفه هاى افزایش درآمد توجه شود؛ بگونه اى که این موضوعات باید جزو 
اولویت هاى فعالیت هاى معاونت ها و حوزه ها باشــد و هر حوزه اى به فراخور وظایف خود در این مسیر گام 

بردارد و کمک نماید.
قربانى افزود: کســب رضایت مشــتریان باعث افزایش درآمد ها و به تبع آن توسعه ســرویس هاى جدید در

 زمینه هاى مختلف ارتباطى خواهد شد که وفادارى مشتریان را نیز به همراه خواهد داشت . 
گفتنى است؛ در این جلسه که معاونین منطقه اصفهان، مدیران و روساى ادارات ستادى حضور داشتند؛ حضار به 
ارائه گزارشى از روند فعالیت هاى معاونت ها و ادارات خود پرداختند و درخصوص مباحث مربوط به توسعه هاى 

سیار و ثابت، برنامه هاى توسعه اى و چشم اندازهاى امسال منطقه بحث و تبادل نظر کردند.

ســى وهفتمین نشست کمیسیون 
مســئولیت اجتماعى شرکتى اتاق 
بازرگانى اصفهان، با حضور اعضا و 
رؤساى کمیته هاى این کمیسیون 
جهت تشریح اقدامات انجام شده 

در هر کمیته برگزار شد.
به گــزارش روابط عمومــى اتاق 
بازرگانى اصفهان، محمدرضا گل 
احمد، رئیس کمیسیون مسئولیت 
اجتماعى شــرکتى اتاق بازرگانى اصفهان اظهار کرد: در کمیسیون مســئولیت اجتماعى چهار کمیته تحت 
عنوان هاى بهداشت و درمان، محیط زیست، نوع دوســتى و نوآورى اجتماعى و آموزش سنجى، برنامه ریزى 
و توسعه پایدار داریم که اعضاى همه کمیته ها بســیار پویا موضوعات هدف خود را در جهت اثرگذارى دنبال 
مى کنند. وى با اشاره به اقدامات کمیته نوع دوستى و نوآورى اجتماعى و آموزش سنجى، افزود: در حال حاضر در 
این کمیته برنامه اى تحت عنوان رصد خیریه ها در سطح دنیا داریم، در یک اقدام عملیاتى خیریه هاى جهانى را 
بررسى کردیم و یک لیست آیتم از آن ها به دست آوردیم که طبق آن لیست ببینیم کدام خیریه ها صلاحیت ورود 
تیک آف را دارند و اصلاً امتیاز لازم را در سطح استاندارد دنیا دارند یا خیر، این چک لیست شامل گزارشات مالى، 
ارائه خدمات به اعضا، جوابگویى و کارآفرینى هر خیریه مى شود تا اعتبارسنجى شوند، در این راستا 12 خیریه که 

داراى استانداردهاى لازم هستند تا پایان سال مهلت دارند که به اتاق بازرگانى معرفى شوند.
 رئیس کمیسیون مسئولیت اجتماعى شرکتى اتاق بازرگانى اصفهان، در خصوص کمیته بهداشت و درمان، گفت: 
در این کمیته دو اقدام مهم انجام دادیم، در گام اول براى بیمارى دیابت یک سنسورى نیاز بود که از خارج وارد 
کشور مى شد، اما ما با دانش و فناورى آن را به ساخت ایرانى رساندیم و اکنون نیازمند سرمایه گذار هستند که 
مى توانیم در رویداد ایزینکس آن را معرفى کنیم، در اقدام دوم اعضا کمیته 52 گام تعریف کردند که یک شبکه 
براى تولید محتواهاى خود ایجاد کنند و بتوانند با این تولید محتواها تا پایان ســال به فرض مثال سطح رشد 

بیمارى هاى مختلف را از جمله دیابت و سرطان را نسبت به سال گذشته کاهش دهند.
 وى با اشاره به عملکرد تأثیرگذار کمیته محیط زیست در این کمیسیون، تصریح کرد: اعضا این کمیته همواره 
در حال تلاش هستند که مشکلات محیط زیست را کاهش دهند، در این راســتا در ایام گذشته پویشى تحت 
عنوان محیط زیست ضد پلاستیک ایجاد کردند که بســیار ثمربخش بود و اکنون به صورت عملیاتى در حال 
برطرف کردن چالش هاى محیط زیست هستند تا براى نخستین بار در کشور اقدامات قابل توجهى را انجام دهند. 

در چهار ماهه امسال تولید انرژى الکتریکى در نیروگاه اصفهان رشد 45 درصدى را به همراه داشته است.
رئیس هیات مدیره ومدیرعامل شــرکت مدیریت تولید برق اصفهان گفت: در چهار ماهه امسال، یک میلیارد 
و 329 میلیون و 952 هزار کیلووات ســاعت انرژى خالص در واحد هاى بخارى این نیروگاه، تولید و به شبکه 

سراسرى تحویل شده است که درمقایسه با مدت مشابه پارسال 45 درصد رشد داشته است.
حســین امنیه افزود: از این میزان انرژى، 365 میلیون و 288 هزار کیلووات ساعت انرژى الکتریکى خالص در 

تیرماه امسال در واحد هاى بخارى نیروگاه اصفهان تولید شده است. 
وى گفت: با این میزان انرژى خالص تولید شده در چهار ماهه امسال، این نیروگاه شاهد رشد 45 درصدى تولید 

انرژى درمقایسه با چهار ماهه پارسال شده است.
نیروگاه اصفهان داراى پنج واحد بخارى مولد برق با ظرفیت هاى متنوع و مجموع توان اسمى تولید 835 مگاوات 
برق است که در صورت تامین آب و سوخت مورد نیاز، قادر خواهد بود معادل توان الکتریکى مصرفى کلان شهر 

اصفهان (در بیشتر فصول سال) برق، تولید و به شبکه سراسرى تحویل دهد.

با تولید محصولات کیفى مطابق با اســتاندارد DIN در مجتمع فولاد ســبا، علاوه بر ارزش افزوده بالاتر براى 
شرکت، افزایش رضایتمندى مشتریان نیز حاصل شده است.

مهدى ناظم الرعایا، رئیس نورد گرم مجتمع فولاد سبا، ضمن اعلام این خبر گفت: یکى از مهم ترین مزایاى برند 
محصولات سبا مربوط به دقت ابعادى شامل عرض، ضخامت و پروفیل ورق است. با توجه به این امر و اهمیت 
افزایش رضایت مشتریان، تولید کیفى محصولات مطابق با DIN هدف گذارى شده است و على رغم سختى ها 
و مشکلات تجهیزاتى که براى تولید این محصول وجود دارد، این هدف دنبال شده تا ارزش افزوده و رضایت 

مشتریان را افزایش دهد.
وى گفت: با توجه به اینکه تلرانس هاى ابعادى این استاندارد حدود 40 درصد بسته تر است و دقت بیشترى دارد، 
استهلاك و خرابى تجهیزات نیز بیشتر است؛ بنابراین باید جهت حفظ آماده به کارى، سرویس و بازرسى هاى 

بیشترى از تجهیزات مربوطه انجام شود تا با رعایت این استاندارد اصل مهم مشترى مدارى نیز پیگیرى شود.
در همین زمینه محسن نصوحى، مسئول کنترل کیفیت فولاد سبا هم تاکید کرد: مجتمع فولاد سبا توانمندى 
تولید محصولات با استانداردهاى مذکور (DIN,EN) را دارا بوده که علاوه بر ارزش افزوده بالاتر براى شرکت، 

سبب افزایش رضایتمندى مشتریان نیز مى گردد. 

برگزاری جلسه شورای
 معاونین مخابرات منطقه اصفهان

کمیته های کمیسیون مسئولیت اجتماعی 
به دنبال اثرگذاری هستند

رشد ۴۵ درصدی تولید انرژی الکتریکی
 در نیروگاه اصفهان

تولید محصول كیفی مطابق با استاندارد
DIN در مجتمع فولاد سبا


